
Protokół nr XXIV/08
sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego

z dnia 28 lipca 2008 roku

Sesja nr XXIV/08 Sejmiku Województwa Pomorskiego odbyła się dnia 28 lipca 2008 
roku w godzinach od 11.00 – 14.30 w sali Herbowej Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Pomorskiego w Gdańsku. 

Punkt 1
Otwarcie obrad sejmiku 

Obrady XXIV sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego otworzył Pan Brunon Synak 
– Przewodniczący Sejmiku. 

Stan radnych: osoby. W sesji uczestniczyło 32 radnych wojewódzkich.
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

Punkt 2
Przedstawienie porządku obrad

Pan Przewodniczący Brunon Synak na sekretarzy sesji powołał radnych:
1. Lech Żurek,
2. Piotr Gontarek. 

Przewodniczący  Sejmiku –  Pan  Brunon  Synak –  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne. Na liście obecności podpisało się 24 radnych.

Pan  Przewodniczący Brunon  Synak przedstawił  porządek  obrad  sesji.  Porządek 
obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
W  stosunku  do  uzupełnionego  porządku  obrad  sesji  z  dnia  21  lipca  2008  roku  Pan 
Przewodniczący Brunon Synak zaproponował następujące zmiany:
1. zdjęcie z porządku obrad punkut 6.1 w sprawie przyjęcia Regionalnej strategii  rozwoju 

transportu w województwie pomorskim na lata 2007 – 2020; powoduje zmianę numeracji 
kolejnych podpunktów;

2. wprowadzenie  do porządku obrad punktu 6.9 Przyjęcie  uchwały w sprawie skargi  Mai 
Lubockiej  na  działalność  Zarządu  Województwa  Pomorskiego,  projekt  uchwały 
przedstawia  Pan  Andrzej  Jaworski  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Sejmiku 
Województwa Pomorskiego; druk nr 687;

3. wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  6.111  Przyjęcie  uchwały  w  sprawie 
przekształcenia Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni, projekt uchwały przedstawia Pan 
Leszek Czarnobaj Wicemarszałek Województwa Pomorskiego; druk nr 685;

4. wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  6.112  Przyjęcie  uchwały  w  sprawie 
zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni, projekt uchwały 
przedstawia Pan Leszek Czarnobaj Wicemarszałek Województwa Pomorskiego;  druk nr 
686;
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5. wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  6.113  Przyjęcie  uchwały  w  sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni, projekt 
uchwały przedstawia Pan Leszek Czarnobaj Wicemarszałek Województwa Pomorskiego; 
druk nr 688;

Pan  Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku zmiany nr 1 do 
porządku obrad. Wynik głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak stwierdził, że wniosek zmiany nr 1 do porządku 
obrad uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty. 

Pan  Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku zmiany nr 2 do 
porządku obrad. Wynik głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak stwierdził, że wniosek zmiany nr 2 do porządku 
obrad uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty. 

Pan  Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku zmiany nr 3 do 
porządku obrad. Wynik głosowania: „za” – 25 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak stwierdził, że wniosek zmiany nr 3 do porządku 
obrad uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty. 

Pan  Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku zmiany nr 4 do 
porządku obrad. Wynik głosowania: „za” – 27 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak stwierdził, że wniosek zmiany nr 4 do porządku 
obrad uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty. 

Pan  Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku zmiany nr 5 do 
porządku obrad. Wynik głosowania: „za” – 27 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak stwierdził, że wniosek zmiany nr 5 do porządku 
obrad uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak uznał porządek obrad za przyjęty. 

Punkt 3
Przyjęcie protokołu XXIII sesji 

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak stwierdził,  że  radni  nie  zgłosili  uwag  do 
protokołu z XXIII sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego. 

Podczas sesji radni również nie zgłosili uwag. 
Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak uznał,  że  protokół  z  XXIII  sesji  Sejmiku 

Województwa Pomorskiego zostały przyjęte.
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Punkt 4
Oświadczenia klubowe

Oświadczeń klubowych nie zgłoszono.

Punkt 5
Interpelacje i zapytania 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Podczas ostatniej sesji interpelację złożył Pan Radny Jerzy Barzowski i tutaj muszę publicznie 
Pana Radnego przeprosić za to, że po pierwsze nie otrzymał na tą interpelacje odpowiedzi  
w terminie. Ta interpelacja, po prostu, gdzieś się zawieruszyła i nie dotarła do mnie i do Pana 
Marszałka. A po drugie za to, że zaprzeczyłem w rozmowie telefonicznej Panu Radnemu. Nie 
zaprzeczyłem faktowi, że ją złożył, tylko powiedziałem, że nie pamiętam, że Pan Barzowski tę 
interpelację  złożył,  ale  kiedy sięgnąłem do nagrania  to  tam są  zanotowane moje  słowa po 
przedstawieniu interpelacji przez Pana Barzowskiego. Mianowicie: Pytam się Pana Marszałka 
czy odpowie od razu na tą interpelacje. Pan Marszałek mówi, że nie od razu, a ja mówię, że 
Pan Marszałek nie ma obowiązku udzielania odpowiedzi natychmiast,  natomiast Pan Radny 
ma obowiązek złożenia  interpelacji  na piśmie i  dodałem „co niniejszym czynię”.  Otóż ten 
zwrot uważam za potwierdzenie faktu, że Pan Barzowski złożył tutaj na stół prezydialny tą 
interpelację. Dowiedziałem się dopiero o tym w ostatni piątek przed sesją, więc nie miałem 
żadnej  możliwości,  żeby Pan Barzowski  otrzymał  na tą  interpelację  odpowiedź.  Poza tym, 
poprosiłem  Pana  Marszałka,  żeby  z  nagrania  z  sesji  przygotować  odpowiedź.  Dzisiaj  ta 
odpowiedź  będzie,  co  nie  zmienia  faktu,  że  Pan  Radny  Jerzy  Barzowski  nie  otrzymał 
odpowiedzi w obowiązującym nas terminie, za co chciałem przeprosić. 

Pan Radny Jerzy Barzowski – 

Panie  Przewodniczący,  Szanowni  Radni,  Szanowny  Zarządzie,  Szanowni  Państwo.  Proszę 
wybaczyć  mój  stan,  ale…  Coś  więcej  powiem.  Po  pierwsze  chciałbym,  żeby  wszyscy 
zapamiętali  to,  co  powiedział  Pan  Przewodniczący  przed  chwileczką,  że  on  powziął 
wiadomość w piątek, o tym, że interpelacja nie wpłynęła około godziny 14.  Uznajmy, że ta 
godzina jest przeze mnie do przyjęcia. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

13.25, bo byłem na balkonie i o tej godzinie lądował samolot z moją córką i moim wnukiem. 

Pan Radny Jerzy Barzowski – 

A teraz,  proszę Państwa,  proszę wysłuchać spokojnie,  być może trochę emocjonalne, moje 
słowa.  Proszę  przyjąć  ze  zrozumieniem…  Po  długich  przemyśleniach  postanowiłem na  tą 
sprawę zareagować w sposób następujący: interpelacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Ponieważ Pan Przewodniczący być może uznał, że ja tej interpelacji nie złożyłem i być może 
uznał, że od dnia dzisiejszego parafować tego typu dokumenty, co się nie zdarzyło w moim 
doświadczeniu  samorządowym  na  przestrzeni  18  lat,  że  nikt  nie  pamięta  o  złożonej 
interpelacji.  W związku z tym,  ja,  składam to ponownie.  I,  proszę Państwa,  takie  są moje 
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warunki. Nie ma odstępstwa. Do 14 musi być odpowiedź, a jeżeli nie to niezwłocznie składam 
wniosek do Prokuratury, który jest przygotowany. Dziękuję. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

W  ciągu  sześcioletniej  pracy  na  tym  stanowisku,  nie  zdarzyło  się,  żeby  gdzieś  zaginęła. 
Natomiast ja tylko stwierdziłem, że nie pamiętam, natomiast nie stwierdziłem, że Pan Radny 
nie  złożył  i  potwierdziłem,  że  protokół  przyznaje  Panu  racje.  Ja  mam  pytanie  do  Pana 
Marszałka: czy dzisiaj ta odpowiedź do godziny 14 będzie możliwa?

Pan Marszałek Jan Kozłowski – 

Odpowiedź będzie do godziny 14. Natomiast całością sprawy możemy się zająć na jutrzejszym 
posiedzeniu Zarządu. Także ja proponuję w ten sposób. Tak to jest wie Pan pewne ultimatum. 
To jest zbyt poważna sprawa, żebyśmy przerwali sesję i zajęli się wyjaśnieniem tamtej sprawy, 
więc  jeśli  dzisiejsza  odpowiedź  nie  będzie  satysfakcjonująca,  możemy się  tą  sprawą dalej 
zajmować. Na dzisiaj proponuję odpowiedź, a jutro Zarząd zajmie się tą sprawą. 

Pan Radny Jerzy Barzowski – 

Panie Przewodniczący. Moje warunki są niezmienne i wszystkie muszą być spełnione. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Nie znamy, że tak powiem treści odpowiedzi i …

Pan Radny Jerzy Barzowski – 

Panie  Przewodniczący.  Jeżeli  mamy  rozpocząć  dyskusje  to  bardzo  chętnie.  Jeśli  będzie 
potrzeba to ja mogę rozwinąć ten temat, ale czy jest sens? Ja w ten sposób lapidarny, skrótowy 
przedstawiłem  swoje  warunki.  Jeżeli  one  są  nie  do  spełnienia  to  rozpocznijmy  dyskusję. 
Bardzo chętnie.

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Nie.  No  ja  myślę,  że  Radni  nie  są  zorientowani.  Gdyby  nie  nasz  telefon,  to  też  bym  
w szczegółach, gdyby nie rozmowa na sesji nie byłbym zorientowany. 

Pan Radny Jerzy Barzowski – 

Mogę  uchylić  rąbka  tajemnicy.  Ja  też  się  dowiedziałem  w  piątek.  W  piątek  powziąłem 
informację, że ta interpelacja nie wpłynęła. Panie Przewodniczący. Dowiedziałem się o tym 
przed Panem. Ja wiedziałem wcześniej. Pan się dowiedział po mnie, ode mnie. Znaczy nie tyle 
ode mnie, co od pracowników  Kancelarii,  bo ja po powzięciu informacji,  że nie ma mojej 
interpelacji,  zapytałem  Panią  Aleksandrę  Burlińską.  Przepraszam.  Najpierw  jeszcze,  bo  to 
wszystko  jest  ważne  co  mówię,  sprawdziłem  na  stornie  internetowej,  czy  jest  moja 
interpelacja. Nie ma. Zadzwoniłem do pani Burlińskiej i mówi nie ma. Ja mówię: „Szukajcie. 
Musi się znaleźć.” No i po jakimś czasie dzwoni Pan Przewodniczący, rozumiem, że powziął 
od pracowników Kancelarii.  To jest  tylko szczegół.  Przepraszam bardzo ogólnikowa rzecz. 
Szczegóły  są  dużo  bardziej  istotne  i  dlatego,  proszę  Państwa,  taka  jest  moja  decyzja. 
Nieodwołalna. Zaznaczam, ja, robię to w dobrej woli,  bo intencją moją jest, aby tą sprawę 
wyjaśnić na forum Sejmiku, ale dzisiaj. Możemy zrobić przerwę. Możemy te wszystkie punkty 
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obradować do 22, ale do 14 chcę mieć pełną informację, żeby jeszcze dzisiaj zawiadomienie, 
które  mam  przygotowane  złożyć  do  Prokuratury.  Jest  jeszcze  taka  prośba,  Panie 
Przewodniczący. Być może coś się jeszcze wydarzy podczas naszych obrad i jeżeli coś się 
istotnego wydarzy to będę prosił Pana Przewodniczącego, żeby ten wniosek do prokuratury 
mógł ewentualnie  uzupełnić,  bo mam tu na nośniku,  że Pan pozwoli  mi coś tam dopisać  
i wydrukować przed 14, jeżeli takie okoliczności zajdą. Jeżeli nie to w takiej wersji jak mam, 
to  przygotowane  to,  to  doniosę.  Natomiast  wszystkie  inne  czynności  jak  sądzę,  będą  
w stosownym czasie wyjaśniane. Dziękuję. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Ja  rozumiem,  że  chodzi  głównie  wyłącznie  o  pomoc  techniczną,  w  sensie  udostępnienia 
komputera? Bo innej formy pomocy nie deklaruję. Jeśli ja dobrze zrozumiałem, to Pan Radny 
bezwarunkowo stawia wniosek na dzisiejszej sesji została powołana komisja śledcza, doraźna. 
Formalnie jest możliwe powołanie takiej komisji, ale pytanie, czy bez względu na odpowiedź 
na tę  interpelację,  którą dzisiaj  Pan,  zgodnie z deklaracją  Pana Marszałka otrzyma Pan do 
godziny 14, czy też w zależności od tego, co będzie zawierała ta odpowiedź.?

Pan Radny Jerzy Barzowski – 

Panie  Przewodniczący.  Podstawowym  warunkiem  jest  udzielenie  odpowiedzi.  Jeżeli 
odpowiedź będzie rozwiewała wszystkie moje wątpliwości i nie będzie powoływania komisji, 
to oczywiście nie będziemy robić sztuki dla sztuki. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

To ja rozumiem, że pracujemy dalej do godziny 14. Pan Radny przeczyta i zgłosi ewentualne 
wnioski. 

Pan Radny Jan Klawiter – 

Chodzi o opinię Komisji Ochrony Środowiska w sprawie Programu Małej Retencji, to Komisja 
nie zwracała się o zniesienie tego punktu z porządku obrad, tylko o uzupełnienie informacji, 
która była tam zawarta o uzupełnienie uzasadnionych ekonomicznie i technicznie lokalizacji 
elektrowni wodnych wraz z możliwą formułą ich realizacji, a z tego co tutaj zrozumiałem od 
Pana Przewodniczącego jest wnioskowane zdjęcie tej uchwały z procedowania?

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Nie. Zdjęcie uchwały dotyczącej strategii rozwoju transportu. 

Pan Radny Jan Klawiter – 

Aha. Dobrze przepraszam i dziękuję. To było w takim razie nieporozumienie. 

Pan Radny Patryk Demski – 

Podczas ostatniej  sesji  mieliśmy przygotowana interpelację,  dotyczącą  wydawania  środków 
europejskich.  Ja  chciałem  podziękować  służbom  Marszałka  za  sprawne  przeprowadzenie  
i przejście przez trudny proces podpisania, czy przygotowania przetargu na budowę obwodnicy 
Pelplina. Chciałem szczególnie Panu Marszałkowi Strukowi i pracownikom Wojewódzkiego 
Zarządu Dróg podziękować za silę i determinację w tej pracy, ale pozostaje nadal sceptyczny, 
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z czym się nie zgadzałem z Posłem Biernacki, że brak nowelizacji ustawy o zamówieniach 
publicznych praktycznie uniemożliwi nam absorpcję środków europejskich w tym półroczu. 
Jeżeli tego nie ruszymy to proces przez mękę jaki mieliśmy przy budowie obwodnicy Pelplina, 
będziemy mieli za każdym zadaniem. I to do Posłów jest gorący apel, niezależnie od tego, Pan 
Poseł próbował mówić kto jest temu winien, nie twierdzę, że winna jest jedna opozycja lub 
druga… No nie przeszła, bo jak ostatnio składałem upadło trzecie czytanie, więc dokładnie 
pamiętam tę procedurę, więc nie weszła w życie, więc kiedy wejdzie w życie będziemy mieli 
jeszcze dwa inne zadania publiczne, które nie będą przez tą nowelizacje przechodziły i będzie 
ten sam problem. Otóż oferenci wynaleźli sposób, jak nie dopuścić do rozwiązania każdego 
przetargu na środki europejskie. I jeżeli tego nie widać w Warszawie, to ja mówię z punktu 
widzenia  obwodnicy  Pelplina.  I  to  jest  tylko  taki  mój  apel.  Jeszcze  raz  serdeczne 
podziękowanie Panie Marszałku za to, że ten proces udało się przejść.

Pan Radny Piotr Zwara – 

Chciałem  się  ustosunkować  jednym  zdaniem,  które  zostało  zawarte  w  odpowiedzi  na 
interpelację podpisaną przez Pana Sławomira Kosakowskiego w imieniu Marszałka. Chciałem 
mianowicie  oświadczyć,  że  obywatel  polski  obcej  narodowości  ma  prawo  do żartowania  
z  Prezydenta  Rzeczpospolitej.  Sugerowanie,  iż  twierdzę,  że  jest  to  nieprawdą  jest  mocną 
nadinterpretacją mojej interpelacji. Chodziło mi wyłącznie o to, że być może Pan Larry Okey 
Ugwu, skoro jest innej narodowości, nie ma tej wrażliwości, co osoba narodowości polskiej  
w kwestiach kluczowych dla Narodu i Państwa Polskiego. I to był sens mojej interpelacji, a nie 
sugerowanie, że obywatele polscy innej narodowi nie mają prawa do krytyki. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Dziękuję.  Niemal  na  każdą sesję  wysyłamy taki  plik  materiałów.  Czasami  dwukrotnie,  bo 
nowe dochodzą i tak dalej. Razy 33 to jest parę ściętych drzew. W związku z tym chcemy 
wprowadzić taką zasadę,  że Radni  którzy maja  kontakt elektroniczny z  nami,  którą służby 
Państwu rozdadzą. Treści takiej, iż zgadzacie się Państwo na przekazywanie drogą e-mail na 
wskazany adres. Będziemy wysyłali  tym Radnym, którzy tego nie podpiszą. Wszyscy będą 
otrzymywali  materiały,  tylko  w  różnej  formie.  Ten  kto  ma  dostęp  do  Internetu  otrzyma  
w formie e-mail. Ci którzy nie mają dostępu będą otrzymywali nadal w twardej formie. 

Punkt 6
Przyjęcie uchwał:

6.1. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu 
Województwa  Pomorskiego  dla  Gminy  Cedry  Wielkie  z  przeznaczeniem  na 
dofinansowanie przedsięwzięć kulturalnych organizowanych w ramach programu 
„Rok 2008 – Rokiem Żuław”

Projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  z  budżetu Województwa 
Pomorskiego dla Gminy Cedry Wielkie z przeznaczeniem na dofinansowanie przedsięwzięć 
kulturalnych organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław” przedstawił 
Pan  Jan  Kozłowski  –  Marszałek  Województwa  Pomorskiego.  Projekt  uchwały  stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu.
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Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

6 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Gminy 
Cedry  Wielkie  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  kulturalnych 
organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Gminy 
Cedry  Wielkie  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  kulturalnych 
organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Gminy 
Cedry  Wielkie  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  kulturalnych 
organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”. Wynik głosowania: „za” – 
28 radnych, „przeciw” – 1 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa  Pomorskiego  dla  Gminy  Cedry  Wielkie  
z przeznaczeniem na dofinansowanie przedsięwzięć kulturalnych organizowanych w ramach 
programu  „Rok  2008  –  Rokiem  Żuław”, została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

6.2. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu 
Województwa  Pomorskiego  dla  Powiatu  Nowodworskiego  w  Nowym  Dworze 
Gdańskim  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięcia  pt.  „Strój 
żuławski w Roku Żuław 2008” realizowanego w ramach programu „Rok 2008 – 
Rokiem Żuław”

Projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  z  budżetu Województwa 
Pomorskiego dla Powiatu Nowodworskiego w Nowym Dworze Gdańskim z przeznaczeniem 
na dofinansowanie przedsięwzięcia pt. „Strój żuławski w Roku Żuław 2008” realizowanego 
w  ramach  programu  „Rok  2008  –  Rokiem  Żuław”  przedstawił  Pan  Jan  Kozłowski  – 
Marszałek Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

do 10 protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Powiatu 
Nowodworskiego  w  Nowym  Dworze  Gdańskim  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie 
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przedsięwzięcia  pt.  „Strój  żuławski  w  Roku  Żuław  2008”  realizowanego  
w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Powiatu 
Nowodworskiego  w  Nowym  Dworze  Gdańskim  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie 
przedsięwzięcia  pt.  „Strój  żuławski  w  Roku  Żuław  2008”  realizowanego  
w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa  Pomorskiego  dla  Powiatu 
Nowodworskiego  w  Nowym  Dworze  Gdańskim  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie 
przedsięwzięcia  pt.  „Strój  żuławski  w  Roku  Żuław  2008”  realizowanego  
w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”. Wynik głosowania: „za” – 28 radnych, 
„przeciw” – 1 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa  Pomorskiego  dla  Powiatu  Nowodworskiego  
w Nowym Dworze Gdańskim z przeznaczeniem na dofinansowanie przedsięwzięcia pt. „Strój 
żuławski  w Roku Żuław 2008” realizowanego  w ramach  programu „Rok 2008 –  Rokiem 
Żuław”, została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

6.3. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu 
Województwa  Pomorskiego  dla  Powiatu  Malborskiego  z  przeznaczeniem  na 
dofinansowanie przedsięwzięć kulturalnych organizowanych w ramach programu 
„Rok 2008 – Rokiem Żuław”

Projekt  uchwały  w  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa 
Pomorskiego dla Powiatu  Malborskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie przedsięwzięć 
kulturalnych organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław” przedstawił 
Pan  Jan  Kozłowski  –  Marszałek  Województwa  Pomorskiego.  Projekt  uchwały  stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

14 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Powiatu 
Malborskiego  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  kulturalnych 
organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Powiatu 
Malborskiego  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  kulturalnych 
organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa  Pomorskiego  dla  Powiatu 
Malborskiego  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  kulturalnych 
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organizowanych w ramach programu „Rok 2008 – Rokiem Żuław”. Wynik głosowania: „za” – 
28 radnych, „przeciw” – 1 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa  Pomorskiego  dla  Powiatu  Malborskiego  
z przeznaczeniem na dofinansowanie przedsięwzięć kulturalnych organizowanych w ramach 
programu  „Rok  2008  –  Rokiem  Żuław”,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

6.4. Przyjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu 
„Programu pomocy stypendialnej dla uczniów szczególnie uzdolnionych z obszaru 
województwa  pomorskiego”  na  rok  szkolny  2007/2008  i  2008/2009  w  ramach 
Poddziałania 9.1.3. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu „Programu 
pomocy  stypendialnej  dla  uczniów  szczególnie  uzdolnionych  z  obszaru  województwa 
pomorskiego” na rok szkolny 2007/2008 i 2008/2009 w ramach Poddziałania 9.1.3. Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  2007-2013  przedstawiła  Pani  Krystyna  Pajura  –  Członek 
Zarządu Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

18 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu „Programu pomocy stypendialnej dla 
uczniów  szczególnie  uzdolnionych  z  obszaru  województwa  pomorskiego”  na  rok  szkolny 
2007/2008 i 2008/2009 w ramach Poddziałania 9.1.3. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007-2013”.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu „Programu pomocy stypendialnej dla 
uczniów  szczególnie  uzdolnionych  z  obszaru  województwa  pomorskiego”  na  rok  szkolny 
2007/2008 i 2008/2009 w ramach Poddziałania 9.1.3. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007-2013.

Pan Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu „Programu pomocy stypendialnej dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych z obszaru województwa pomorskiego” na rok szkolny 2007/2008  
i 2008/2009 w ramach Poddziałania 9.1.3. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 
Wynik głosowania: „za” – 28 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak stwierdził,  że  uchwała  o  zmianie  uchwały  
w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  „Programu  pomocy  stypendialnej  dla  uczniów 
szczególnie uzdolnionych z obszaru województwa pomorskiego” na rok szkolny 2007/2008 i 
2008/2009 w ramach Poddziałania 9.1.3. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.
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6.5. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Rady  Ministrów  z  wnioskiem  
o utworzenie Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Słupsku

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Rady Ministrów z wnioskiem o utworzenie 
Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Słupsku przedstawiła  Pani Krystyna Pajura  – 
Członek Zarządu Województwa Pomorskiego.  Projekt  uchwały stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie wystąpienia do Rady Ministrów z wnioskiem o utworzenie Państwowej Wyższej 
Szkoły Zawodowej w Słupsku.

Pan Antoni Szreder Rektor – Elekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–

Panie  Przewodniczący,  Szanowni  Państwo.  Jesteśmy  do  Państwa  dyspozycji.  Na  samym 
początku  chciałbym  powiedzieć,  że  jest  to  wyrównywanie  szans.  W  momencie  kiedy 
likwidowano  województwo  słupskie,  padały  obietnice,  że  taka  szkoła  powstanie.  My  
z funduszy prywatnych, jako szkoła prywatna, nie jesteśmy w stanie spełnić oczekiwań, które 
ma te biedne post-peegerwoskie społeczeństwo. Sprawa jest o tyle pilna, że Koszalin i Piła już 
takie  szkoły  posiadają  i  ludzie  mówią,  że  tam  można  na  studiach  dziennych  studiować. 
Dlaczego  tego  nie  ma  w  Słupsku,  mimo  licznych  obietnic?  My  część  obietnic  możemy 
zrealizować,  ale  unieść  ciężaru  utworzenia  nowych  kierunków  potrzebnych  dla  tego 
subregionu nie jesteśmy w stanie. Stąd ta prośba. I jeszcze jedno wyjaśnienie. Nie jesteśmy, bo 
tak jak różne głosy padają w takiej sytuacji, że musimy się przekształcić. My sobie poradzimy, 
nawet  gdyby  takiego  przekształcenia  nie  było,  bo  jesteśmy na  tyle  zasobni.  Majątek  nasz 
wynosi  około  10  mln.  zł.  Natomiast  chcemy spełnić  oczekiwania  środowiska,  dla  którego 
zostaliśmy powołani  i  tam żyjemy i  te  oczekiwania przy pomocy tutaj  Państwa inicjatywy 
chcemy spełnić. Nowe władze szkoły też ten wniosek popierają, żeby nie było wątpliwości to 
jest zmiana kadencyjna. Dziękuję tym czasem. 
  
Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Panie Przewodniczący. Mam pytanie. Na kiedy wnioskodawcy przewidują, żeby ta szkoła stała 
się  szkołą  państwową  i  w związku  z  tym,  że  odbywa  się  nabór,  czy  on  dalej  będzie  się 
odbywał? Jak właśnie będzie rozwiązanie tego elementu studia płatne a studia bezpłatne?

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Zanim Pan odpowie, to chciałem powiedzieć, że pod względem formalnym nie ma możliwości 
przekształcenia jednej szkoły w drugą. Ma powstać nowa uczelnia. Inicjatywa pochodzi od 
obecnej Wyższej Szkoły Hanzeatyckiej. Nas nie interesuje kwestia formalnego przekształcenia 
szkoły,  tylko  kwestia  powołania  Państwowej  Wyższej  Szkoły  Zawodowej.  Oczywiście  na 
bazie kadrowej i materialnej tej szkoły, która uległaby rozwiązaniu.  

Pan Antoni Szreder Rektor – Elekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–

Proszę  Państwa.  Szkoła  normalnie  funkcjonuje,  odbywa  się  nabór.  Z  tym,  że  jest  to  taki 
specyficzny wniosek, bo o upaństwowienie w zasadzie. Biorąc pod uwagę te postulaty naszego 
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społeczeństwa  z  regionu  wystąpiliśmy  z  tym,  że  jesteśmy w stanie  całe  zasoby  kadrowe, 
materialne przekazać Państwowej Wyższej  Szkoły Zawodowej, jeśli  takowa powstanie.  Ale 
kiedy ona powstanie to już nie nasza decyzja. My jesteśmy gotowi w każdym czasie. Najlepiej 
by  to  było  w pierwszym semestrze  z  nowym rokiem szkolnym,  ale  to  jest  decyzja  Rady 
Ministrów i innych władz od nas niezależna. My jesteśmy do dyspozycji. My przygotowujemy 
się  na  tą  ewentualność,  ewentualnego  rozszerzenia  o  nowe  wydziały.  Kadrowo  jesteśmy 
przygotowani. Żadnego zastoju by nie było.  

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Panie Przewodniczący. To jest kwestia tego typu nawet, jeśli następuje likwidacja i powołanie 
nowej to w tym momencie mamy studentów. Czyli rozumiem, że wnioskodawcy zakładają, że 
w chwili rozwiązania starej szkoły wszyscy uczniowie przechodzą do nowej już w systemie 
bezpłatnym. Tak?

Pan Antoni Szreder Rektor – Elekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–

Tak. Jest kontynuacja nauczania i byłby efekt tylko taki, że na studiach dziennych, z tego co 
się  orientujemy  byłoby  to  kształcenie  bezpłatne,  szczególnie  dla  tego  biednego  regionu. 
Natomiast  te  zaoczne kierunki,  które prowadzimy nic nie  uległo  by zmianie.  Rozszerzenie 
naszej oferty edukacyjnej dla tego społeczeństwa. 
 
Pan Radny Piotr Zwara – 

Ja miałbym pytanie  o zmiany.  Jeśli  chodzi  o  wielkość naboru na studia w ostatnich kilku 
latach. Jeśli nie ma dokładnych danych to, chociaż w przybliżeniu. 

Pan Antoni Szreder Rektor – Elekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–

Mniej więcej jest tendencja spadkowa, ale nie gwałtowna. Mniej więcej układa się to tak samo, 
czyli nabór… W ubiegłym roku szkolnym kształciliśmy 400 studentów. W tym roku nabór nie 
jest zakończony, bo ze względu na te płatności to większość studentów zapisuje się u nas pod 
koniec  sierpnia  i  we wrześniu  wtedy kiedy utracili  możliwości  bezpłatnego kształcenia  na 
innych uczelniach. Na dzień dzisiejszy na nabór tegoroczny było zapisanych 150 osób. Z tym, 
że u  nas  główny nabór  odbywa się  we wrześniu  – tradycyjnie.  Nie  ukrywamy,  że spadek 
następuje. Jest to mniej 400-500 osób, w tych granicach. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Ja chciałem przypomnieć, że była inicjatywa powołania w naszym województwie Państwowej 
Szkoły Zawodowej, co miałoby stanowić połączenie siły,  a lokalizacja miała być w dwóch 
miejscach:  Kościerzyna,  Chojnice.  Sprawa  była  bardzo  zaawansowana,  ale  wówczas 
Ministerstwo nie zgodziło się, bo brakowało środków finansowych, bo wiadomo, że jeśli to 
będzie  państwowa  to  musi  to  wziąć  na  siebie  Ministerstwo  ciężar.  Ja  chciałem  się  tylko 
zapytać  na  bazie  współpracy  z  jakimi  uczelniami,  chcecie  Państwo  tą  szkołę  tworzyć,  bo 
słyszeliśmy z tego sprawozdania,  ja bynajmniej  to tak odczułem, że głównym w tej chwili 
środowiskiem, na którym oparte jest współpraca obecnej uczelni, jest Uniwersytet Szczeciński, 
a przynajmniej  jeśli  chodzi o zarządzanie.  Kiedy powstała  ta Wyższa Szkoła Zarządzania  
w Elblągu, znam ja trochę bo byłem jej członkiem Senatu przez kilka lat, to ona powstała  
w oparciu o dwa filary naukowe:  Politechnikę i  o Uniwersytet  Gdański  z przewagą chyba 
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Politechniki.  I  tu jest  też niezwykle  ważne na bazie jakich uczelni.  I  czy tutaj  prowadzicie 
jakieś rozmowy? I jaki jest tutaj stosunek Akademii Pomorskiej? Czy to będzie kooperacja? 
Czy to będzie ostra konkurencja? 

Pan Antoni Szreder Rektor – Elekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–
 
Panie Przewodniczący. Od początku kiedy ta pierwsza biznesowa szkoła powstawała, to ona 
powstawała  na  bazie  Akademii  Naukowej  w  Poznaniu.  Z  czasem  kiedy  powstało 
województwo słupskie ciężar  spoczął  na ośrodkach gdańskich, które nam bardzo pomogły. 
Współpracujemy ze Szczecinem dlatego, że utworzył u nas uzupełniające studia magisterskie 
na naszej bazie materialnej, która jest w Słupsku. W zasadzie egzamin końcowy powoduje to, 
że  współpracujemy  ze  Szczecinem,  bo  Szczecin  zaoferował  nam  najlepsze  warunki 
współpracy.  Szczecin  chce  nam  udzielić  ewentualnej  pomocy  przy  przekształceniu  w 
przyszłości tej szkoły w szkolę magisterską i nawet oddelegować swoich pracowników. Na 
utworzenie wydziału mechatroniki to liczymy na współpracę z Politechniką Gdańską. Nawet 
wstępne  zrozumienie  Prezydenta  Miasta  Słupska  na  utworzenie.  Wychodząc  naprzeciw 
rozwojowych  mamy  już  nawet  budynek  wykupiony  od  wojska,  który  wymaga  remontu. 
Nakłady są takie, że sami tego nie wydzierżawimy. Jeżeli otrzymamy pomoc zewnętrzną, to 
jest szansa na utworzenie tego kierunku. No i  Akademia  Pomorska, ale ona głównie kształci 
nauczycieli.  Następuje  już  tam  nasycenie  rynku.  Stąd  jest  potrzeba  powołania  innych 
kierunków i widzimy tą potrzebę, ale ona głównie deklaruje tą pomoc. 

Pani Radna Halina Piekarek-Jankowska –

Panie Przewodniczący, Szanowni  Państwo,  Panie Rektorze. Ja jestem Rektorem Państwowej 
Wyższej Szkoły Zawodowej w Elblągu, więc też jakiś ogląd tej sprawy posiadam. Chciałam 
zadać Panu Rektorowi pytanie. Czy na bazie niewielkiej szkoły uda się stworzyć jakąś liczącą 
się szkołę? Moje pytanie dotyczy przede wszystkim zasobu kadrowego, jakim w tej chwili Pan 
dysponuje.  Mam  tu  na  myśli  oczywiście  samodzielnych  pracowników  i  doktorów,  którzy 
stanowią podstawę kadrową dla kierunków. Ale zapewne, Państwo, również mając na myśli 
utworzenie  państwowej  Wyższej  Szkoły  Zawodowej,  przewidujecie  utworzenie  różnych 
kierunków studiów. Chciałabym prosić najpierw o odpowiedź, co do potencjału kadrowego. 
Następnie  jakie  to  kierunki  studiów  miałyby  być  uruchomione.  Tu  w  wystąpieniu  Pani 
Przewodniczącej  mowa była  o  utworzeniu  kierunków inżynierskich,  co się  wiąże  z  bardzo 
dużymi kosztami i trudna osiągalną kadrą samodzielnych pracowników. Następnie jeszcze taka 
wątpliwość  mi  się  tu  nasuwa.  Czy Państwo nie  powinniście  rozpocząć  pracy z  Akademią 
Pomorską  Pedagogiczną,  która  jest  państwową  szkołą,  istniejącą  dosyć  długo,  niedawno 
przekształconą  w  Akademię  i  wspólnie  może  uruchamiać  te  nowe  kierunki?  Czy  też  jest 
rozpoznanie na rynku potencjalnych kandydatów? Wybór kandydata jest  płytki  wobec niżu 
demograficznego i chciałam poinformować Pana Przewodniczącego oraz wszystkich członków 
Sejmiku, że w związku kłopotami z finansowaniem szkół publicznych w Polsce w zamyśle 
nowych zmian w ustawie, czy takiej aktualizacji prawa o szkolnictwie wyższym, Pani Minister 
Kudrycka wyraziła taką opinię i zapisała w tych założeniach, że Wyższe Szkoły Zawodowe 
powinny  być  podporządkowane  urzędom  marszałkowskim,  co  się  spotkało  z  protestem 
środowiska akademickiego,  nie tylko państwowych wyższych szkół zawodowych, ale także 
konferencji Rektorów Akademickich Szkół Wyższych, która wyraziła swą negatywna opinię. 
Tak więc dlaczego o tym wspominam. Dlatego,  że mając na uwadze taka odpowiedzialną 
decyzję o utworzeniu nowej szkoły publicznej wszystkie te argumenty związane z rynkiem 
kandydatów i kosztami kształcenia i przyszłością tych nowych szkół trzeba brać poważnie pod 
uwagę. Dziękuję bardzo.
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Pan Antoni Szreder Rektor – Elekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–

Na chwilę obecną zatrudniamy na umowę o prace 8 profesorów, od 1 września będą trwały 
rozmowy jeszcze z dwoma, więc najprawdopodobniej będzie 10. Jest 12 doktorów na umowę 
o  pracę.  Natomiast  większa  część  są  to  osoby  na  umowie  zlecenia,  którym  nie  możemy 
proponować, którym ze względów oczywistych nie możemy proponować zatrudnienia, ale są 
gotowi przejść gdyby szkoła rozwijała. Nowym kierunkiem na bazie specjalności jest turystyka 
i  rekreacja.  I  mamy  kadrę  do  tego  kierunku,  z  tym  że  wiąże  się  to  z  przeprowadzką  
i współdziałaniem ludzi z miastem, bo będzie kwestia mieszkań. Prezydent Miasta zapewniał 
tutaj  o  swoim  wsparciu.  Natomiast  bazę  materialną,  ewentualnie  tego  wydziału 
mechanicznego…  My sobie zdajemy sprawę z tego, że to nie jest takie proste,  ale tutaj są 
naciski  ze Słupskiej  Izby Przemysłowo – Handlowej,  gdzie nawet przemysłowcy deklarują 
wpłaty na ten cel. To nie będzie od razu, gdyby szkoła powstała z tymi wydziałami…Ewolucję 
przewidujemy w długim czasie.  Chcemy zachować  to co  mamy aktualnie  i  stopniowo się 
rozwijać. Natomiast na bazie Akademii Pomorskiej ściśle współpracujemy, bo są trzy szkoły 
wyższe  w  Słupsku.  Tylko  instytucjonalne  powiązanie  jest  praktycznie  niemożliwe,  bo  my 
mamy statut szkoły prywatnej, a ona jest państwowa, więc tutaj utworzenie, czy zlanie się jest 
niemożliwe.  Natomiast  w  Słupsku  krążą  projekty  i  w  strategii  jest  to,  a  w  dalekiej 
perspektywie jest przewidywane utworzenie Uniwersytetu Słowińskiego, co oczywiście, zdaje 
sobie sprawę jest sprawą bardzo odległą. I wtedy ewentualna różnorodność nasze kształcenie 
pomorskie mogłoby się wtedy do tego przyczynić,  ale to jest odległa perspektywa i z tego 
sobie zdajemy sprawę. A z trudności materialnych i kadrowych również, ale mamy deklaracje, 
szczególnie do tego kierunku… Wystąpiliśmy o utworzenie kierunku turystyka i rekreacja, bo 
mamy  informacje,  że  będzie  zapotrzebowanie  na  rynku.  Póki  co  nie  możemy  tworzyć 
kierunków ze względów komercyjnych i finansowych. 
 
Pan Rektor Janusz Rachoń – 

Poszerzanie  oferty  edukacyjnej  jest  ze  wszech  miar  korzystnym  elementem  i  należałoby 
powitać  z  dużym  zadowoleniem  tą  inicjatywę.  Natomiast  diabeł  tkwi  w  szczegółach.  
W związku z tym myślę, że dla Państwa radnych bardzo istotną informacją byłoby jak Państwo 
to  przewidujecie,  bo  dzisiaj  jest  niepubliczna  uczelnia.  Dzisiaj  jest  założyciel,  właściciel.  
W momencie gdy będzie powoływana nowa uczelnia publiczna... W związku z powyższym, co 

z tym majątkiem? Czy Skarb Państwa będzie musiał to odkupić? Czy Państwo przekażecie to 
za symboliczną złotówkę? To jest  pierwsza bardzo, istotna informacja dla Radnych. Druga 
kwestia, to w ślad za pytanie Pani Rektor, jeśli chodzi o kadrę, Państwo Radni powinniście być 
świadomi  tego,  że  nie  można  sobie  tak  powołać  kierunku  studiów.  Musi  być  tak  zwane 
minimum kadrowe. Co oznacza minimum kadrowe? Samodzielny pracownik nauki ma prawo 
do firmowania jednego kierunku magisterskiego i jednego kierunku licencjackiego. Nie więcej. 
W związku z powyższym pytanie jest zasadnicze, bo zatrudnianie na umowę o pracę nie ma 
nic wspólnego z firmowaniem kierunku studiów. Ile osób zatrudnionych na umowę o prace 
firmuje  wasze  kierunki  studiów?  To  jest  niezmiernie  istotne,  bo  dzisiaj  Krajowa  Komisja 
Akredytacyjna jest władna, aby zawiesić kierunek studiów, ze względu na minima kadrowe. 

Pan Radny Patryk Demski – 

Panie Przewodniczący, Panie Marszałku. Każdy nowy podmiot tworzony w miejscu, którym 
nie ma próżni, musi powodować też pewien zamęt. Ja chciałbym zapytać, ilu pracowników 
naukowych, których zatrudniacie na umowę o pracę jest jednocześnie pracownikami Akademii 
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Pomorskiej. To po pierwsze. W perspektywie niektóre kierunki, mogą być konkurencyjne do 
kierunków w Akademii. Słyszę tu o turystyce, a na Pomorskiej Akademii Pedagogicznej jest 
już taki kierunek. Czy tym dzisiejszym aktem nie spowodujemy na rynku, nie polepszenia, ale 
ograniczenia pewnej konkurencji pomiędzy tymi uczelniami, bo będzie to wzajemna walka  
o studentów. Może być kłopot z utrzymaniem minimum kadrowych i będziemy mieli więcej 
problemów niż pożytku w docelowej perspektywie. Jako samorząd województwa inicjujemy 
dużo działań i mam tutaj wątpliwości. Podzielam to co mówiła Pani Radna Halina Piekarek-
Jankowska. Czy samorząd wojewódzki na takim etapie jest w stanie i powinien angażować się 
finansowo  i  organizacyjnie,  czy  nawet  w  pomoc  techniczną?  Jeżeli  pewien  etap  reformy 
edukacyjnej  jest  za  nami.  Powstał  jakiś  rynek  usług  edukacyjnych.  Jest  kilka  markowych 
uniwersytetów,  uczelni  wyższych,  że  angażowanie  się  po jednej  ze  stron,  bo  niewątpliwie 
mamy  tutaj  do  czynienia  z  taką  sytuacją,  że  oprócz  tej  Hanzeatyckiej  Szkoły  pośrednio 
jesteśmy zaangażowani poprzez PAR.  Są inne podmioty prawa publicznego, które po prostu 
powstały z inicjatyw osób fizycznych i mamy jednak do czynienia z zaburzeniem konkurencji. 
Czy ta uczelnia docelowo nie doprowadzi do pewnego skonfliktowania z Pomorską Akademią 
Pedagogiczną? A co za tym idzie walki o tego samego studenta. 

Pan Radny Marek Biernacki - 

Nawiąże do tych wątków, które poruszała Pani Rektor Piekarek-Jankowska i Pan Radny Patryk 
Demski.  Kilka  miesięcy  temu  miałem  okazje  rozmawiać  z  nowym  rektorem  Akademii 
Pomorskiej,  kiedy  pojawił  się  pomysł  upaństwowienia  Wyższej  Hanzeatyckiej  Szkoły 
Zarządzania. Oczywiście Pan Rektor był zaniepokojony taka sytuacją. Faktycznie można się 
obawiać, że doprowadzi to do konkurencji na wątłym rynku. Akademia Pomorska boryka się 
z problemami naboru. Jeszcze większymi niż Wyższa Hanzeatycka Szkoła, dlatego, że spadło 
zainteresowanie kierunkami filologicznymi i pedagogicznymi. A co istotne największy spadek 
zainteresowania jest na słupskiej uczelni kierunkami ścisłymi. Akurat Wydział Przyrodniczy 
ma problemy z naborami na kierunki matematyka, biologia i fizyki. I to właśnie jest szansa 
jeśliby  komplementarnie  te  uczelnie  zaczęłyby  się  uzupełniać,  a  taka  jest  idea  żeby  
w  przyszłości  podjąć  współpracę  tych  uczelni  i  stworzyć  kierunki  międzyuczelniane,  
a najlepiej połączyć te dwie uczelnie. To jest szansa wykorzystania dobrej kadry na tym, że 
wydziale z przedmiotami ścisłymi i w sposób komplementarny stworzyć kierunki inżynierskie, 
opierając  się  o  jakieś  autorytety  innych  uczelni  zewnętrznych,  ale  jeśli  teraz  się  tego  nie 
uczyni,  to  czy  regionie  słupski  ma  szansę  na  stworzenie  uczelni  zawodowej,  a  najlepiej 
technicznej? Przy tych okolicznościach jeśli teraz się tego nie zrobi, to kiedy? Uważam, że 
trzeba  z  tej  szansy  skorzystać,  bo  paradoksalnie  wiemy,  że  młodzież  ze  środowisk 
najbiedniejszych  musi  płacić  za  studia,  ponieważ  rzecz  polega  na  kosztach  utrzymania  
w dużych uczelniach. Oczywiście, że fajnie, że są w Trójmieście markowe uczelnie. Ja też się 
cieszę,  że  jedną  z  nich  kończyłem,  ale  jeśli  patrzę  na  sytuacje  ekonomiczną  i  społeczną  
w naszym regionie to nie jest takie proste, żeby wszyscy mogli w tym wyścigu do dobrych 
uczelni uczestniczyć bez wsparcia. Tym wsparciem jest stworzenie możliwości na miejscu,  
w Słupsku. Ja bym gorąco zabiegał o poracie tej uchwały. Dziękuję. 

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Pierwsze  pytanie  do  Rektora.  Chciałbym  się  dowiedzieć  jak  wygląda  profil  szkoły?  Ile 
studentów  kształci  się  w  trybie  dziennym?  Ile  w  systemie  zaocznym,  a  ile  w  systemie 
wieczorowym? Jak Państwo to przewidujecie, jeśli powstanie nowa szkoła zawodowa. Drugie 
pytanie  do Zarządu.  Ten druk w moim przekonaniu zawiera  błędy formalne.  W związku  
z tytułem powinno być napisane na jakich zasadach powstanie i kto jest partnerem? Natomiast 
całe uzasadnienie wbrew temu, co mówił Pan Przewodniczący, mówi o zmianie statusu uczelni 
z niepublicznej na publiczny. Jest to jakby wycięcie pewnego elementu z opisu szkoły. Nie ma 
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żadnych  przesłanek  nawiązujących  do  treści  uchwały  i  wydaje  mi  się,  że  nastąpił 
najprawdopodobniej pewien błąd na Zarządzie. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Jakie są przeciwwskazania, żeby ten projekt uchwały obecnej Wyższej Szkoły Hanzeatyckiej 
Zarządzania oraz kadrę połączyć siłami Akademii Pomorskiej i stworzyć nie wiem, czy nowy 
wydział?  W  każdym  bądź  razie  poszerzyć  ofertę  jaką  w  tej  chwili  proponuje  Akademia 
Pomorska i stworzyć jeden silną ośrodek naukowy, jedna silną uczelnię. Jakie argumenty nie 
przemawiają za tym?

Pan Antoni Szreder Rektor –   E  lekt Wyższej Hanzeatyckiej Szkoły Zarządzania–  
 
Wszyscy  Ci  pracownicy  są  zaliczani  do  minimum  kadrowego.  Dostaliśmy  zgodę  na 
kontynuowanie działalności na kolejne sześć lat. Także została przedłużona nasza działalność. 
Spośród osób, które są na umowę zlecenia, część osób deklaruje pracę na etacie, ale w sytuacji 
stabilizacji  organizacyjnej  i  mieszkaniowo-kadrowej.  Jeśli  Sejmik  nie  poprze,  to  My  nie 
jesteśmy w stanie rozmawiać z kimś wiążąco na temat jego przyszłej pracy, czy rozwoju jeśli 
nie wiemy w jakim kierunku się poruszamy. Jeżeli chodzi o majątek i właściciela to słupska 
akademia rozwoju regionalnego deklaruje przekazanie całego majątku na rzecz państwowej 
wyższej szkoły - nieodpłatnie. I to legło u podstawy tego wniosku, że cały majątek ma być 
przekazany i  to  jest  wkład  w nową uczelnię.  Jeśli  chodzi  o  konkurencyjność  z  Akademią 
Pomorską.  Tam  jest  rekreacja  i  turystyka  tylko  jedną  specjalnością.  Utworzenie  takiego 
wydziału spowoduje wzmocnienie potencjału, bo mamy deklarację od osób które wliczają się 
do minimum kadrowego i  nie  pochodzą z  Akademii  Pomorskiej.  Akademia  Pomorska  ma 
specyficzne wydziały nie związane z tymi naszymi.  Ma wydziały typu biznesowego. Wizja 
utworzenia  nowych  wydziałów  jest  przyszłościowa.  To  nie  natychmiast  po  powołaniu. 
Współdziałanie  z  Akademią  Pomorską odbywa się  na zasadzie  wymiany kadry naukowej  
i  wspólnych  poglądów,  ale  jest  utrudnione,  bo  przekazanie  majątku  na  poczet  Akademii  
z  jednostki  prywatnej  do  państwowej,  no  chyba  że  właściciel  zrezygnował  lub  w  formie 
darowizny. No my jesteśmy związani decyzją naszego założyciela – właściciela, bo to nie my 
decydujemy o tym majątku, który został dorobiony, tylko właściciel. Właściciel postanowił, że 
należy rozwijać samodzielność,  ale  zapisane jest,  że w perspektywie  nie wyklucza po tym 
przekształceniu, połączenia z Akademią Pomorską. Nie odpowiem Państwu na pytania, ile tam 
zatrudnia. Kilkuset na tych, co pracują u nas podałem. Jest 80, gdyby liczyć wszystkich na 
różne zlecenia. Tyle bowiem pracowników dydaktycznych i naukowych zatrudniamy łącznie. 
Struktura  zaocznych,  dziennych.  My  prowadzimy  studia  podyplomowe,  studia  zaoczne  i 
dzienne.  Na  dziennych  w  tej  chwili  to  jest  struktura  procentowa  jest  15-16%.  Chcemy 
spowodować, żeby na studiach dziennych było około 35%. Stało by się to możliwe, gdyby 
dzienne studia były nieodpłatne. Tak jak jest w jednostkach państwowych. Dopóki jest to 1:1 
w publicznych. W zawodowych 1:3, wiec taka strukturę byśmy przewidywali w przyszłości i 
jest to do osiągnięcia. Szczegółów, co będzie w przyszłości to trudno jest określić, bo to zależy 
od możliwości.  Do Państwa jest tylko prośba zainicjowania procesu powołania państwowej 
szkoły.  Sądzimy,  że  szczegóły,  bo  będzie  ewentualnie  realizacja  Ministra  Szkolnictwa 
Wyższego… Wtedy będzie porozumienie i na pewno kiedy taka decyzja zapadnie, wszystkie 
szczegóły, o które Państwo pytacie będą uzgodnione, ale nie możemy wychodzić przed szereg, 
dopóki Państwo takiej inicjatywy nie podejmiecie, to nie będziemy przedstawiać Ministrowi, 
czy komu innemu swoich propozycji rozwojowych, a to na pewno będzie uzgodnione. Państwo 
macie zadecydować, czy ten wniosek poprzeć do Rady Ministrów i Ministra. Jeżeli wpłynie to 
my będziemy otwarci na wszelkie rozmowy, a nasz właściciel zadeklarował i jeżeli można to 
bym prosił o uzupełnienie Prezesa o te wnioski właściciela tej szkoły. Dziękuję bardzo.
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Pan Mirosław Kamiński Prezes Zarządu Pomorskiej Agencji Rozwoju Regionalnego– 

Panie  Przewodniczący,  Szanowni  Państwo.  Ja  może  jeszcze  tytułem  uzupełnienia.  My,  
w ostatnim czasie, wydaliśmy 4 pozwolenia na Redzikowo i zapotrzebowanie na nowe miejsca 
pracy dla  600-800 osób.  I  problem z  jakim się  borykamy na  co  dzień,  to  problem kadry 
technicznej. My próbowaliśmy 2 lata temu czy 1,5 roku temu z Panem Rektorem Politechniki 
Gdańskiej,  podjąć  taką  inicjatywę,  jeśli  chodzi  o  uruchomienie  studiów  Politechniki 
zamiejscowych.  Nie udało nam się  to  z  różnych  przyczyn  w tym zakresie,  żeby stworzyć 
szkołę zawodową wynika z pewnych przemyśleń miejsca, gdzie tego typu instytucje odniosły 
pewien sukces. Przykład Elbląga, czy też może Wałcza pokazuje, że trzeba pewne działania 
w tym kierunku podjąć, żeby nie stanąć przed dylematem, że za jakiś czas nie będziemy mieli 
kadry technicznej. Kończyłem Politechnikę Gdańską i powiem, że z 10 osób, które były ze 
Słupska może wraca na to miejsce. To jest pewien problem, bo ludzie, czy ida do Koszalina, 
czy do Gdańska rzadko kto powraca do Słupska i ten problem, o którym wspomniałem, jeśli 
chodzi o przedsiębiorców nie tylko strefowych, ale generalnie w gospodarce brakuje tej kadry 
technicznej.  Jako  założyciel  szkoły  uważam,  że  trzeba  szukać  własnej  drogi  i  propozycja 
połączenia  z  Akademią  jest  taka,  żeby  dwoje  chciało  naraz.  Rozmowy  o  połączeniu  na 
zasadach partnerstwa, są trudne. Także również proszę o rekomendacje dla tych rozwiązań. 
Dziękuję. 

Pan Marszałek Jan Kozłowski – 

Jesteśmy  jedynym  województwem,  w  którym  nie  ma  Państwowej  Wyższej  Szkoły 
Zawodowej.  Jest  to  dodatkowa oferta  dla młodzieży i  poszerza się ofertę  edukacyjną.  Ona 
umożliwia studiowanie na miejscu. To jest  dodatkowa oferta,  ponieważ jak wiemy poziom 
ludzi z wykształceniem wyższym w naszym województwie i w kraju jest dwa razy mniejszy 
niż średnia unijna, bo to jest poziom 11%. Tam jest ponad 20%. Ja myślę, że to jest kierunek 
słuszny.  My dzisiaj wyrażamy tylko intencję, że takie przekształcenie należy poprzeć. Decyzję 
poprze Minister Szkolnictwa Wyższego i dopiero wtedy będzie cała procedura przekazywania 
majątku za złotówkę, czy dwie złotówki.  Ja myślę,  że dzisiaj musimy podjąć decyzję,  czy 
chcemy,  żeby  istniała  Państwowa  Wyższa  Szkoła  Zawodowa  tak  jak  w  innych 
województwach, czyli dodatkowej możliwości studiowania „za darmo” dla młodzieży. I tylko 
tyle, a dalszy proces będzie przebiegał zgodnie z decyzją Ministra Szkolnictwa Wyższego. 

Pan Radny Piotr Zwara – 

Gdyby ta inicjatywa miała zapewnić… Miała zaspokoić popyt na kadrę techniczna w regionie 
słupskim, to nie byłoby wątpliwości i wszyscy bylibyśmy „za”. Uwagi zgłoszone Przez Panią 
Rektor  Piłkarek  -  Jankowską,  Pana  Rektora  Rachonia,  czy  tez  Pana  Przewodniczącego  w 
odpowiedziach  Państwa  z  Hanzeatyckiej  Wyższej  Szkoły  nie  zostały  w  znacznej  mierze 
rozwiane  i  niestety  mam wrażenie,  że  trzeba  się  sprawie  bliżej  przyjrzeć,  żeby wszystkie 
uwagi,  co  do  negatywnych  konsekwencji  związanych  z  konkurowaniem  z  Akademią 
Pedagogiczną,  żeby  te  wątpliwości  zostały  rozwiane.  Dlatego  po  krótkiej  konsultacji  z 
Kolegami z Klubu chcielibyśmy złożyć wniosek, żeby przenieść ten punkt na następna sesję, 
żeby w tym stanie wiedzy nie jesteśmy w stanie podjąć decyzji w tym przedmiocie. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Czy to jest wniosek formalny?
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Pan Radny Edward Wiśniewski – 

Ja  myślę,  że  inicjatywy  oddolnej  w  żadnym  wypadku  nie  powinniśmy  hamować.  To  po 
pierwsze.  Po  drugie.  Polityka  Zarządu  i  Sejmiku  Województwa  Pomorskiego jest  taka,  że 
równość w każdym terenie. Jeżeli coś takiego powstawałoby na terenie Powiśla, to również 
bym głosował „za”. Jeżeli to powstaje na ternie Słupska i okolicy, a znam te tereny bardzo 
dokładnie, jestem w 100% „za” umożliwieniem głosowania na dzisiejszej sesji i nawet jestem 
za tym, żeby pozytywnie zagłosować i wnioskuje do wszystkich Państwa o takie głosowanie 
i żeby ta inicjatywa została rozpoznana i rozpoczęta. A pytania szczegółowe to oto tutaj nie 
chodzi.  Jeśli  ma powstać szkoła zawodowa, gdzie większość kierunków będzie kierunkami 
technicznymi, a Pan Rektor Rachoń wie jaki był trudny nabór na niektóre kierunki techniczne 
na Politechnice. Wiemy jak nam brakuje inżynierów w wielu dziedzinach. Ja jest całym sercem 
„za’, żeby rozpocząć procedurę utworzenia tej szkoły. Dziękuję bardzo. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Nasze pytania wynikają w trosce o nasz wspólny interes, a nie o to, żeby cos zablokować. 
Proszę  nie traktować to  jak niechęć.  Pan  Kanclerz  był  na posiedzeniu Komisji  i  tam była 
również ożywiona dyskusja, ale to wynika z naszej dobrej woli i ciekawości. 

Pan Rektor Janusz Rachoń – 

Jeśli  chodzi  o  utworzenie  wyższych  szkół  zawodowych.  Znam  Państwową Wyższą  Szkołę 
Zawodową w Elblągu, w Jeleniej Górze, w Nowym Sączu, to nie mam wątpliwości, że 80% 
młodzieży,  która  jest  w tych  szkołach,  byłaby poza  systemem gdyby nie  te  szkoły.  Ale  z 
drugiej strony musze powiedzieć do Pana Radnego. To po pierwsze. Politechnika Gdańska nie 
ma żadnego problemu z naborem i chcę Pana poinformować, że Politechnika w roku 2007-
2008  przyjęła  o  tysiąc  więcej  studentów niż  rok  wcześniej,  co  więcej  na  rok  akademicki 
2008/2009 ten trend się utrzymuje. To znaczy świadomość młodego pokolenia, że na rynku 
pracy  nie  ma  inżynierów  jest  bardzo  wysoka.  Świadomość  młodego  pokolenia,  że  na 
Politechnikę  łatwo się  dostać,  ale  bardzo trudno się  utrzymać  też  wzrosła.  Jeśli  ja  dobrze 
zrozumiałem,  że  uczelnia  będzie  miała  tylko  kierunki  techniczne,  to  jest  niemożliwe.  Jeśli 
chodzi o mechatronikę to prowadziliśmy rozmowy. Inicjatywa jest rzeczywiście bardzo cenna, 
bo  Państwo  musicie  mieć  świadomość,  że  dzisiaj  w  Polsce  studiuje  2  mln.  studentów na 
wszystkich rodzajach studiów, z czego na studiach stacjonarnych około 1 mln. Jeśli chodzi  
o  profil  to  80%  studiujących,  uczy  się  na  profilu  humanistycznym,  ekonomicznym  i 
prawniczym.  Co  roku  szkoły  wyższe  opuszcza  230-300  tys.  absolwentów  i  tam  kierunki 
inżynierskie są reprezentowane w 7%. Taki stan rzeczy grozi zapaścią cywilizacyjną. Mnie co 
roku odwiedzają prywatni inwestorzy i zadają mi pytanie ilu inżynierów Politechnika Gdańsk 
wypuszcza rocznie i w jakich specjalnościach? Spróbujcie Państwo dzisiaj znaleźć na rynku 
inspektora nadzoru, ale też muszę powiedzieć, że Ci inżynierowie, którzy Państwo wypuścicie 
zostaną w Słupsku to nie zależy od tego, czy szkoła będzie w Słupsku czy Człuchowie czy 
gdziekolwiek  indziej,  tylko  od  warunków  pracy,  jakie  stworzycie,  płace  i  tak  dalej. 
Reasumując.  Popieram te głosy,  które mówią,  że są to  pierwsze kroki.  Decyzja  należy do 
Ministra,  ale  inicjatywa  oddolna  jest  bardzo  cenna.  Natomiast  diabeł  tkwi  w szczegółach. 
Będzie  wiele  problemów.  Natomiast  na  koniec  chcę  powiedzieć,  że  pomysł  reformy  aby 
Państwowe Wyższe Szkoły Zawodowe były w jurysdykcji Marszałka, nie jest wcale taki głupi. 
Marszałek będzie musiał finansować te uczelnie i wtedy decyzja o powołaniu następnej szkoły 
zawodowej będzie musiała być podejmowana w kontekście budżetu województwa. 
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Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Jest formalny wniosek o przesunięcie tego punktu na wrześniowa lub późniejsza sesję. Muszę 
się zapytać, czy Pan Radny Zwara podtrzymuje ten wniosek?

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Chyba, że Zarząd przedstawi inną wersję uchwały, która naprawi wszystkie błędy formalne. 
My nie jesteśmy przeciwni,  ale  druk – wniosek musi spełniać standardy, które są do tego 
potrzebne. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Ja przeczytałem uzasadnienie i się z Panem zgadzam. W jednym miejscu musiałaby nastąpić 
zmiana  i  ja  bym zaproponował  taka  poprawkę,  jeżeli  zostaniemy  przy  procesowaniu  tego 
dzisiaj. Ja bym proponował w ostatnim akapicie wprowadzić zapis: „powołanie uczelni”…

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Panie  Przewodniczący.  Ta  uchwała  powinna  wyglądać  w  ten  sposób,  że  w  samej  treści 
uchwały jest,  że Sejmik wnioskuje  do Rady Ministrów o utworzenie  Państwowej  Wyższej 
Szkoły Zawodowej w Słupsku sam lub z innymi podmiotami i te podmioty należy wymienić, 
a w uzasadnieniu powołać się tylko i wyłącznie na sam tryb powoływania zawodowych szkół 
wyższych bez wymieniania w tym momencie tego partnera, chyba, że będzie od razu dodane, 
że partner wymieniony w samej treści uchwały, po powołaniu tej szkoły przekaże cały swój 
majątek. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Panie Radny. Zgadzam się, że to uzasadnienie nie jest najszczęśliwsze. Jakby duch jego mówi, 
że  jest  tutaj  to  przekształcenie,  ale  troszeczkę  dobiega  od  zasadniczej  treści  uchwały. 
Natomiast nie ma żadnego powodu, żeby ta uchwała inaczej brzmiała. Paragraf 1 podstawowy: 
„Wnioskuje się do  Rady Ministrów o utworzenie Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej  
w  Słupsku.”  I  tu  mowa  o  żadnych  partnerach  i  tak  dalej.  Paragraf  2  uchwała  zostanie 
przedstawiona ministrowi tu nie musi nic więcej być.

Pani Radna Halina Piekarek-Jankowska – 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Zarówno moja poprzednia wypowiedź jak i obecna 
nie jest przeciwko inicjatywie utworzenia szkoły. Jednakże chciałam zauważyć, żebyśmy takiej 
uchwały nie podejmowali pospiesznie, bo wyniknęło szereg możliwości. Bo nie ma pośpiechu, 
że procedura utworzenia nowej publicznej szkoły, jest bardzo długa, ale to i tak ewentualna 
decyzja i nabór kandydatów będzie dopiero w przyszłym roku akademickim. Natomiast tutaj 
rzeczywiście chodzi nie o przekształcenie Szkoły Hanzeatyckiej w Państwową Wyższą Szkołę 
Zawodową,  tylko  wniosek  powinien  dotyczyć  utworzenia  nowej  szkoły,  a  w uzasadnieniu 
można napisać na bazie jakiej szkoły, jakiego majątku i tak dalej. Jednocześnie, jeśli mamy 
podejmować  decyzje  o  utworzeniu  nowej  szkoły,  to  jednocześnie  władze  uczelni  powinni 
przedstawić  jakąś  koncepcję.  Takie  ogólne  kierunki  techniczne,  nie  pozwalają  określić 
możliwości kadrowych. Proszę Państwa. Łatwo jest powołać szkołę, ale są ogromne problemy 
z jej funkcjonowaniem, zwłaszcza w odniesieniu do kierunków inżynierskich. To naprawdę 
wymaga bardzo dużych środków, bardzo dużych starań, laboratoriów i tak dalej. I ta decyzja 
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musi być świadoma. Podam przykład. Uruchomiono w Elblągu kierunek budownictwo, gdzie 
koszty  w  ciągu  2  lat  przewidujemy  rzędu  2,5  mln.  z  uruchomieniem  laboratoriów, 
infrastruktury i tak dalej. To nie jest tak, że uruchomimy sobie jakieś kierunki inżynierskie 
bliżej nieokreślone. Dlatego chciałabym się przychylił do wniosku Pana Zwary, żeby przełożyć 
ten punkt na jesień. Co przecież nie oznacza, że jesteśmy przeciwni utworzeniu, ale żeby tutaj 
było określone, o co chodzi. I tak samo sprawa przeniesienia majątku. To nie jest żadna sprawa 
przeniesienia majątku, bo ta Szkoła Hanzeatycka musi się zlikwidować i w trybie tylko takim 
jest możliwe przekazanie majątku nowej uczelni,  a to jakoś wygląda nieprzemyślane moim 
zdaniem. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Ja  chciałem jeszcze  powiedzieć  istotę  sprawy.  My nie  powołujemy dzisiaj  naszą  uchwałą 
nowej uczelni. My otwieramy grupie inicjującej kwestię pozwolić utworzenie takiej szkoły. 
Ministerstwo, Komisja Akredytacyjna zanim wyrazi zgodę na poszczególne kierunki, będzie 
wymagała  informacji  o  bazie  naukowej,  bibliotece  o  wszystkich  warunkach.  Będzie 
decydowało  ministerstwo,  w  oparciu  o  informacje,  które  zostaną  dostarczone.  My  mamy 
odpowiedzieć na pytanie, czy chcemy, żeby powstała Państwowa Wyższa Szkoła Zawodowa 
w Słupsku? Czy nie chcemy? 

Pan Radny Patryk Demski -  

Całkowicie podzielam głos konsensusu Pani Radnej Haliny Piekarek-Jankowskiej. Zgadzamy 
się wszyscy, że w Słupsku powinna być taka szkoła. Zgadzamy się z tym wszyscy. Natomiast 
inicjatywa u zarania powinna mieć jakiś konsensus. Dzisiaj nie jesteśmy w stanie go osiągnąć. 
Dzisiaj  za  tą  uchwałą  nie  zagłosujemy  z  wielu  powodów.  Dlatego  prosimy  o  formalne 
przełożenie tej debaty, ze względu na wiele okoliczności i dopiero wtedy po przedstawieniu 
pewnych argumentów, przyjąć tą uchwałę. Nic się naprawdę nie stanie jeśli miesiąc sierpień 
będzie miesiącem refleksji, a w miesiącu wrześniu podejmiemy taka uchwałę. Dziękuję. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Chciałem powiedzieć,  że  mieliśmy  rok  refleksji  nad  traktatem.  Nie  dal  wszystkich  się  to 
dobrze skończyło. 

Pan Radny Marek Biernacki – 

Szanowni Koledzy z drugiej strony ław. Niedawno głosowaliśmy nad takimi pomysłami jak 
Pomorskie Centrum Innowacji, Pomorskie Centrum Biotechnologii. Przyznacie, że mieliśmy 
dużo wątpliwości, ale przyznacie, że jak teraz nie zaryzykujemy to damy się wyprzedzić. Po 
prostu głosowaliśmy za pewną szansą. To Ministerstwo zadecyduje, czy ten projekt ma szansę. 
Poprzednio  głosowaliśmy  nad  projektami,  które  kosztowały  kilkadziesiąt  milionów  euro.  
Z konsekwencjami na długie lata w eksploatacji tych projektów i nie było tak wielkich obaw. 
Natomiast w tym przypadku, kiedy mówimy o daniu podobnej szanys tylko w troche innym 
wydaniu, w innym miejscu. To takie wielkie skrupuły Kolegami powodują. Głosujemy za ty, o 
czym powiedział  Pan Przewodniczący i  Pan Marszałek.  Za  daniem szansy i  rozpoczęciem 
procesu, który będzie weryfikowany na innych szczeblach. Także ja jeszcze raz do tego gorąco 
zachęcam. 
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Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Panie  Przewodniczący,  Panie  Marszałku,  Kolego  Radny.  Takie  stwierdzenie  można 
powiedzieć,  że  jesteśmy  równie  dobrze  za  tym,  że  Wyższa  Szkoła  Zawodowa  powstała  
w  każdym  mieście  powiatowym,  bo  o  niczym  jeszcze  nie  będziemy  decydowali.  Jeżeli 
podejmujemy decyzję świadomie to tak jak w poprzednich przypadkach mieliśmy informacje 
na temat biznes planu, kosztów funkcjonowania. Natomiast dzisiaj Pan Radny namawia nas do 
zagłosowania tylko i  wyłącznie na zasadzie takiej,  że chcemy.  Nie wiemy do końca jak to 
będzie funkcjonowało. Ministerstwo to przeanalizuje albo uzyskamy zgodę albo nie uzyskamy. 
My jesteśmy za tym,  aby ten proces od początku został  czytelnie  przedstawiony i  chcemy 
wiedzieć, czy jeżeli tą szkolę powołujemy to powołujemy ją razem z konkretna inną szkołą. 
Mamy na to w tej chwili przygotowany budżet i jesteśmy w stanie tą realizację dokończyć. Czy 
to jest przeproszeniem przygotowane trochę na wariata, bo Radni nie muszą pytać o szczegóły, 
bo niektórzy Radni szczegółami nie są zainteresowani. tylko po prostu zagłosują za tym, co 
Zarząd przedstawi. Nawet jeżeli są tam błędy, to jest nieważne, bo my jesteśmy za tym, żeby 
tak zagłosować. 

Pan Radny Adam Śliwicki – 

Ja chciałbym wiedzieć co na to środowisko naukowe Słupska, bo są tutaj ze Szkoły Wyższej. 
Chciałbym porozmawiać z przedstawicielami Akademii Pomorskiej, bo to nie jest za czymś 
ani przeciwko temu. Powołując drugą szkołę możemy doprowadzić do obniżenia naboru tej już 
istniejącej i w związku z tym powinniśmy to dokładnie przemyśleć. We wrześniu na pewno 
będziemy świadomie podejmowali decyzje. 

Pan Radny Piotr Zwara- 

Jeśli chodzi, bo nie wiem czy jasno to wynikało z mojego głosu poprzedniego. Dodatkowe 
konsultacje,  uzyskanie informacji  od osób, które pełnią ważną funkcje dotyczącą koncepcji 
zagospodarowania  w  Słupsku.  Chociażby  Prezydenta  Kobylińskiego,  bo  uważam że  są  to 
ważne głosy dla sprawy. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Ja mam pytanie do Kolegów, którzy chcą to zdjąć z porządku obrad i mówią o informacjach, 
bo  Komisja  Edukacji,  która  dość  długo  obradowała  zadawała  szereg  pytań  i  otrzymywała 
odpowiedzi.  Jedno pytanie,  z  tego co wiem, było  o informacji  na piśmie.  Jakie  konkretne 
informacje miałyby się, pojawić do września, żebyśmy mogli tę sprawę procedować, bo była 
mowa o kierunkach,  o kadrze, bazie.  Nie sądzę,  że jesteśmy zainteresowani tym, żeby był 
program specjalności, godziny i tak dalej. Jakie informacje, które dzisiaj są niewystarczające 
i miałyby być dostarczone? Bo jeżeli byśmy to przenieśli, to oczywiście wymagałoby to zgody 
zgromadzenia,  właśnie.  Wiem jedno, że jest  konkretna propozycja,  żeby był przedstawiciel 
Akademii Pomorskiej. To rozumiem. 

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Po pierwsze. Panie Przewodniczący. Symulacje finansowe. Ja chciałby się dowiedzieć się, bo 
jest to majątek nasz, samorządu.
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Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Nasz? 

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Poprzez  spółkę,  która...   Tak  zostało  to  przedstawione.  Tak?  Jeżeli  w tym momencie  jest 
możliwość decydowania o majątku, to żeby o tym majątku decydować należy mieć informacje 
na temat tego majątku.  

Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Ale to nie jest nasz majątek. Budżet, z kolei, będzie pochodził z Ministerstwa, jeśli ta szkoła 
powstanie. Też nie z naszych środków.

Pan Radny Patryk Demski – 

Panie Przewodniczący. Już sama ta dyskusja potwierdza, że na plenarnej sesji nie powinniśmy 
w takie szczegóły brnąć. Naprawdę mamy dobrą wolę powołania drugiej, czy nowej uczelni 
zawodowej  w Słupsku.  Natomiast  przerzucanie  się  szczegółami,  zadawanie  pytań,  których 
mamy dziesiątki i które możemy przytoczyć i które chcemy, żeby Panowie nam te wątpliwości 
rozwiali,  ale to nie jest  chyba miejsce i  czas. Albo, przychylam się do stanowiska mojego 
klubu, przegłosujmy wniosek formalny, albo będzie nad tą uczelnia jakieś rozstrzygnięcie w 
jedna lub drugą stronę.  Natomiast  niedobrze,  żeby inicjatywa sama w sobie,  już na etapie 
wstępnym czy przedwstępnym budziła… Prosimy o zaakceptowanie  woli.  Prosimy o jakiś 
konsensus.  Posiedzenie Komisji  Edukacji,  na które zaprosimy Prezydenta Słupska.  Rektora 
Akademii Pedagogicznej w Słupsku. Porozmawiamy. Otrzymamy szczegółową wizję uczelni. 
Sprawy finansowe wyjaśnimy. Tych wątpliwości jest dużo. 

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Jeszcze  raz  prosiłbym  o  informację,  kto  jest  właścicielem  WHZS,  a  następnie  kto  jest 
akcjonariuszem tej spółki, która jest właścicielem WHZS?

Pan Radny Marek Biernacki – 

Ja tylko krótko. Kolegom umknęła informacją, którą przedstawiała Pani Pajura, że tą dzisiejszą 
decyzję poprzedziły uchwały powiatu Słupska i samorządu miasta Słupska, a to chyba określa 
stanowisko pozytywne. Są uchwały obu rad. 

Pan  Władysław  Pędziwiatr  Kanclerz  Wyższej  Hanzeatyckiej  Szkoły  Zarządzania  
w Słupsku– 

Ja może postaram się króciutko i rozwiać wątpliwości, które padają z mojej prawej strony. 
Jeśli  chodzi  o  majątek  uczelni,  to  uczelnia  ma  osobowość  prawna  i  majątek  uczelni  jest 
majątkiem uczelni. Natomiast Pomorska Agencja Rozwoju Regionalnego jest założycielem i 
były precedensy i były sprawy sądowe. Jest wyrok Sądu Najwyższego, który odnosi się do 
majątku uczelni i z którego wynika, że założyciel jest fundatorem kapitału założycielskiego i 
tak jest dokładnie w przypadku Pomorskiej Agencji Rozwoju Regionalnego, która ufundowała 
kapitał  założycielski  i  w związku z  tym nie ma żadnych  więzi  majątkowych  sensu stricte. 
Oczywiście  z  ustawy wynika,  proszę  Państwa,  taka  legitymacja,  że  założyciel  ma  wpływ, 
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pewne rzeczy gwarantuje ustawa, ale głównie wpływa na rozwój uczelni, w jakim kierunku się 
rozwija  poprzez swoich przedstawicieli  w Senacie,  jak i  również poprzez zapisy statutowe 
uczelni, więc to jeśli chodzi o majątek uczelni. Natomiast jeśli chodzi jeszcze o bardzo inną 
ważną kwestię. Otóż jeśli chodzi o różne informacje, które mamy z Ministerstwa rzeczywiście 
bardzo gorąco bym apelował o zmianę tego stanowiska o zagłosowanie jednak „za”. A jaki jest 
argument to już go przedstawiam. Otóż w Polsce, o tym Pan Marszałek mówił, istnieje 35 
PWZ i informacje, które dobiegają do nas z Ministerstwa są takie, że Ministerstwo uważa, że 
PWZ jest wystarczające. Na dzień dzisiejszy w Ministerstwie leżą dwa wnioski o utworzenie 
PWZ. Jedne wniosek jest z województw zachodniopomorskiego, a drugi wniosek, powiedzmy 
tutaj, z województwa pomorskiego. Tak więc jeśli odłożymy do jesieni to najprawdopodobniej 
może być taka sytuacja, że ta furtka zostanie domknięta. Z czego to wynika? Proszę Państwa. 
Są dwa argumenty.  Jedne to jest to, że te PWZ, które były tworzone na podstawie ustawy  
z 1997 roku,  proszę Państwa,  na utworzenie  PWZ była  utworzona rezerwa budżetowa.  Ta 
rezerwa  została  wyczerpana.  W  tej  chwili,  jak  wiemy,  są  prowadzone  prace  nad 
przygotowaniem budżetu na rok przyszły. Jeżeli odłożymy to do jesieni, to praktycznie rzecz 
biorąc mamy gwarancję, że środki budżetowe nie zostaną zabezpieczone na utworzenie PWZ-
ów. I przychylam się do tych wszystkich głosów, które tutaj padały z usta Pana Marszałka, 
Pana  Przewodniczącego,  Pani  Marszałek,  że  decyzja…  czyli  to  nie  jest…  tak  jakby 
debatujemy, to nie jest ten duch, że decydujemy o majątku samorządu i tak dalej, i tak dalej. 
To jest  rzeczywiście  majątek WHZS-u. My jesteśmy gotowi.  W Senacie jest  zdecydowana 
większość,  w  zasadzie  jednomyślność,  w  tej  kwestii,  że  ten  majątek  w  całości  zostanie 
przekazany, nieodpłatnie do utworzenia Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej. Tak więc 
apeluję do Państwa… Jest naprawdę gorąca sytuacja. Jeśli w tej chwili nie podejmiemy tej 
decyzji, to może tak się stać, że województwo zachodniopomorskie powoła kolejną Państwową 
Wyższą Szkołę Zawodową. Natomiast województwo pomorskie jak do tej pory jest jedynym 
województwem, które nie posiada PWZ-u tak dalej zostanie. I ostateczną decyzję podejmie 
Ministerstwo i Ministerstwo ewentualnie wyłoży środki finansowe na dalsze funkcjonowanie 
tej uczelni.

Pan Przewodniczący Brunon Synak  poddał pod głosowanie wniosek Piotra Zwary  
o zdjęcie z dzisiejszego porządku obrad punktu 6.5 – projekt uchwały w sprawie wystąpienia 
do  Rady  Ministrów  z  wnioskiem o  utworzenie  Państwowej  Wyższej  Szkoły  Zawodowej  
w Słupsku.

Wniosek został odrzucony w wyniku głosowania: „za” – 9 radnych, „przeciw” – 21 
radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan Przewodniczący Brunon Synak - 

Ja  chciałbym  dodać  drobną  poprawkę  do  uzasadnienia.  Przedostatni  akapit,  który  brzmi: 
„Istotna jest chęć uruchomienia w WHZS w Słupsku kierunków technicznych, które, biorąc 
pod  uwagę  dynamiczny  rozwój  gospodarczy,  są  szczególnie  pożądane  nie  tylko  
w naszym regionie.  Baza  dydaktyczna  i  materialna  WHZS w Słupsku  gwarantuje  wysoką 
jakość kształcenia, natomiast zmiana statusu uczelni z niepublicznego na publiczny znacznie 
zwiększy  jej  dostępność  dla  mieszkańców  Pomorza,  którzy  w  realizacji  swej  ścieżki 
edukacyjnej napotykają na bariery o charakterze ekonomicznym  i geograficznym utrudniające 
własny rozwój.”  Zmienić w sposób następujący: „Istotna jest chęć uruchomienia w WHZS  
w Słupsku kierunków technicznych, które, biorąc pod uwagę dynamiczny rozwój gospodarczy, 
są szczególnie pożądane nie tylko w naszym regionie. Baza dydaktyczna i materialna WHZS 
w Słupsku gwarantuje  wysoką  jakość  kształcenia.  Powołanie  uczelni  państwowej  znacznie 
zwiększy  jej  dostępność  dla  mieszkańców  Pomorza,  którzy  w  realizacji  swej  ścieżki 
edukacyjnej napotykają na bariery o charakterze ekonomicznym i geograficznym utrudniające 
własny rozwój.” 

22



Pan Marszałek Jan Kozłowski - 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni. Ja zgłaszam w takim razie wniosek, żeby niezależnie 
od tego jaka będzie opinia Sejmiku, żeby zobowiązać Pana Rektora i Pana Kanclerza na sesji 
wrześniowej, żeby przekazali nam te informacje dodatkowe, które jakie były podnoszone tutaj 
wątpliwości,  żeby na bieżąco nas informować, czy jest  decyzja  Ministerstwa i  ewentualnie 
uszczegóławiać profil szkoły informacje, które były przedmiotem zainteresowania Radnych. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

Panie Marszałku. A może na przedłużonym posiedzeniu Komisji Nauki, Edukacji, Kultury  
i  Sportu,  która  się  tym  już  zajmowała.  Aczkolwiek  wszyscy  Radni  musieliby  być 
poinformowani,  że  taka  dyskusja  się  odbywa.  Tam  jest  zawsze  więcej  miejsca  do 
szczegółowszej dyskusji. To jest chyba wniosek słuszny. 

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Jeszcze  w  nawiązaniu  do  poprzedniego  pytania.  Nie  dostałem  informacji  jak  procentowo 
wygląda  szkolenie  na  studiach:  dziennych,  zaocznych,  wieczorowych  obecnie.  I  jak ma to 
wyglądać po zmianie? Oraz chciałbym jeszcze wiedzieć od przedstawiciela PAR-u jakie środki 
finansowe ta spółka wniosła do tej szkoły?

Pan Mirosław Kamiński Prezes Zarządu Pomorskiej Agencji Rozwoju Regionalnego – 

Przy założeniu, jakie miało miejsce 13 lat temu. PAR zaangażował czy ufundował kwotę 100 
tys. złotych. Jeśli chodzi o procentowy udział studentów. To już padał informacja z ust Pana 
Rektora. Na tę chwilę mamy stosunek 15% studentów dziennych, natomiast 85% zaocznych. 
Jesteśmy  przekonani,  że  te  wartości  procentowe  ulegną  zmianie  i  będzie  to  przynajmniej 
stosunek 1:3,  czyli  35%, bo tu padła taka kwota,  taka liczba z ust  Pana Rektora.  Będą to 
studenci dzienni, a 65% zaocznych. Dziękuję.

Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Ja  nie  wiem,  ale  wiem,  że  obowiązywała  zasada,  że  proporcja  powinna  być  50:50.  
W zawodowych nie musi tak być,  tak? Czy można Panie Mecenasie przegłosować projekt 
uchwały ze zmianą. 

Pan mecenas Ireneusz Pawłowski –

Musi być to autopoprawka Zarządu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Czy Pan Marszałek zgadza się, żeby to była autopoprawka Zarządu? 

Pan Marszałek Jan Kozłowki – 

Tak. 
Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  

w sprawie wystąpienia do Rady Ministrów z wnioskiem o utworzenie Państwowej Wyższej 
Szkoły Zawodowej w Słupsku.
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Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  
w sprawie wystąpienia do Rady Ministrów z wnioskiem o utworzenie Państwowej Wyższej 
Szkoły Zawodowej w Słupsku, wraz z autopoprawką. Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 8 radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  stwierdził,  że  uchwała wystąpienia  do  Rady 
Ministrów z wnioskiem o utworzenie Państwowej  Wyższej  Szkoły Zawodowej w Słupsku, 
wraz z autopoprawką, została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 22 
do protokołu

Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Prośba do Gości i do Komisji, żeby we wrześniu odbyło się spotkanie, na którym odbędzie się 
poszerzona  dyskusja  nad ta  inicjatywą,  w której  wzięliby  udział  przedstawiciele  Akademii 
Pomorskiej i być może ze Szkoły Biznesu Wiejskiego. 

6.6. Przyjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  Wojewódzkiego 
Zespołu Szkół Policealnych Nr 1 w Gdańsku przy ul. Gen. J. Hallera 245 oraz 
likwidacji  Wojewódzkiej  Szkoły  Policealnej  dla  Młodzieży  Nr  1  w  Gdańsku  i 
Wojewódzkiej  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  Nr  1  w  Gdańsku,  jednostki 
budżetowej prowadzonej przez Samorząd Województwa Pomorskiego

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie rozwiązania Wojewódzkiego Zespołu 
Szkół Policealnych Nr 1 w Gdańsku przy ul. Gen. J. Hallera 245 oraz likwidacji Wojewódzkiej 
Szkoły Policealnej  dla Młodzieży Nr 1 w Gdańsku i  Wojewódzkiej  Szkoły Policealnej  dla 
Dorosłych Nr 1 w Gdańsku, jednostki budżetowej prowadzonej przez Samorząd Województwa 
Pomorskiego  przedstawiła  Pani  Krystyna  Pajura  –  Członek  Zarządu  Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
o zmianie uchwały w sprawie rozwiązania Wojewódzkiego Zespołu Szkół Policealnych Nr 1 
w Gdańsku przy ul. Gen. J. Hallera 245 oraz likwidacji Wojewódzkiej Szkoły Policealnej dla 
Młodzieży  Nr  1  w  Gdańsku  i  Wojewódzkiej  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  Nr  1  
w Gdańsku, jednostki budżetowej prowadzonej przez Samorząd Województwa Pomorskiego.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
o zmianie uchwały w sprawie rozwiązania Wojewódzkiego Zespołu Szkół Policealnych Nr 1 
w Gdańsku przy ul. Gen. J. Hallera 245 oraz likwidacji Wojewódzkiej Szkoły Policealnej dla 
Młodzieży  Nr  1  w  Gdańsku  i  Wojewódzkiej  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  Nr  1  
w Gdańsku, jednostki budżetowej prowadzonej przez Samorząd Województwa Pomorskiego.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  
o zmianie uchwały w sprawie rozwiązania Wojewódzkiego Zespołu Szkół Policealnych Nr 1 
w Gdańsku przy ul. Gen. J. Hallera 245 oraz likwidacji Wojewódzkiej Szkoły Policealnej dla 
Młodzieży  Nr  1  w  Gdańsku  i  Wojewódzkiej  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  Nr  1  
w Gdańsku, jednostki budżetowej prowadzonej przez Samorząd Województwa Pomorskiego. 
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Wynik głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 2 
radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  stwierdził,  że  uchwała o  zmianie  uchwały  
w sprawie rozwiązania Wojewódzkiego Zespołu Szkół Policealnych Nr 1 w Gdańsku przy ul. 
Gen. J.  Hallera 245 oraz likwidacji  Wojewódzkiej  Szkoły Policealnej dla Młodzieży Nr 1  
w Gdańsku  i  Wojewódzkiej  Szkoły Policealnej  dla  Dorosłych  Nr  1 w Gdańsku,  jednostki 
budżetowej  prowadzonej  przez  Samorząd  Województwa  Pomorskiego,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

6.7. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  powierzenia  Gminie  Stare  Pole 
organizacji Samorządowo – Diecezjalnych Dożynek Województwa Pomorskiego  
w  Starym  Polu  w  ramach  ochrony  dziedzictwa  historycznego  i  kulturowego 
sprzyjającej  jego  racjonalnemu  wykorzystaniu  w  rozwoju  społeczno  – 
gospodarczym Województwa Pomorskiego

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli powierzenia Gminie Stare Pole organizacji 
Samorządowo – Diecezjalnych Dożynek Województwa Pomorskiego w Starym Polu w ramach 
ochrony  dziedzictwa  historycznego  i  kulturowego  sprzyjającej  jego  racjonalnemu 
wykorzystaniu w rozwoju społeczno – gospodarczym Województwa Pomorskiego przedstawił 
Pan  Leszek  Czarnobaj  –  Wicemarszałek  Województwa  Pomorskiego.  Projekt  uchwały 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię pozytywną (7/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu.
• Opinię pozytywna (6/0/0) Komisji  Rolnictwa,  Gospodarki  Żywnościowej  i  Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

29 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w  sprawie  wyrażenia  woli  powierzenia  Gminie  Stare  Pole  organizacji  Samorządowo  – 
Diecezjalnych  Dożynek  Województwa  Pomorskiego  w  Starym  Polu  w  ramach  ochrony 
dziedzictwa  historycznego  i  kulturowego  sprzyjającej  jego  racjonalnemu  wykorzystaniu  
w rozwoju społeczno – gospodarczym Województwa Pomorskiego.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w  sprawie  wyrażenia  woli  powierzenia  Gminie  Stare  Pole  organizacji  Samorządowo  – 
Diecezjalnych  Dożynek  Województwa  Pomorskiego  w  Starym  Polu  w  ramach  ochrony 
dziedzictwa  historycznego  i  kulturowego  sprzyjającej  jego  racjonalnemu  wykorzystaniu  
w rozwoju społeczno – gospodarczym Województwa Pomorskiego.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  
w  sprawie  wyrażenia  woli  powierzenia  Gminie  Stare  Pole  organizacji  Samorządowo  – 
Diecezjalnych  Dożynek  Województwa  Pomorskiego  w  Starym  Polu  w  ramach  ochrony 
dziedzictwa  historycznego  i  kulturowego  sprzyjającej  jego  racjonalnemu  wykorzystaniu  w 
rozwoju społeczno – gospodarczym Województwa Pomorskiego. Wynik głosowania: „za” – 22 
radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan Przewodniczący Brunon Synak stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia woli 
powierzenia  Gminie  Stare  Pole  organizacji  Samorządowo  – Diecezjalnych  Dożynek 
Województwa Pomorskiego w Starym Polu w ramach ochrony dziedzictwa historycznego  
i  kulturowego  sprzyjającej  jego  racjonalnemu  wykorzystaniu  w  rozwoju  społeczno  – 
gospodarczym  Województwa  Pomorskiego,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu

6.8. Przyjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad używania herbu 
i flagi Województwa Pomorskiego

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad używania herbu i flagi 
Województwa  Pomorskiego przedstawił  Pan  Mieczysław  Struk  –  Wicemarszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Pan Przewodniczący Brunon Synak przedstawił:
• Opinię  pozytywną  (6/0/0)  Komisji  Samorządu  Terytorialnego. Uchwała  stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  używania  herbu  i  flagi  Województwa 
Pomorskiego.

Pan Wicemarszałek Mieczysław Struk –

Na  posiedzeniu  Komisji  Samorządu  Terytorialnego  została  zgłoszona  inicjatywa  zmiany 
projektu uchwały.

Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie tej zmiany. 

Pan Radny Patryk Demski – 

Dodanie  ustępu  2  o  następującej  treści:  „Marszałek  Województwa  Pomorskiego  prowadzi 
rejestr zgód na używanie herbu i flagi, o których mowa w ust. 1.”

Pan Wiesław Byczkowski – Członek Zarządu Województwa Pomorskiego – 

„Marszałek Województwa Pomorskiego prowadzi rejestr zgód, o których mowa w ust. 1.” Tak 
brzmi ustęp 2.

Pan Przewodniczący Brunon Synak –

Ale jest mowa o zgodach, więc w tej konwencji należy to zostawić. Ustęp 2 brzmi: „Marszałek 
Województwa Pomorskiego prowadzi rejestr zgód, o których mowa w ust. 1.” 

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  używania  herbu  i  flagi  Województwa 
Pomorskiego.

Pan Przewodniczący Brunon Synak zarządził głosowanie projektu uchwały o zmianie 
uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  używania  herbu  i  flagi  Województwa  Pomorskiego. 
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Wynik głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  stwierdził,  że  uchwała o  zmianie  uchwały  
w  sprawie  określenia  zasad  używania  herbu  i  flagi  Województwa  Pomorskiego,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu

6.9. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  skargi  Mai  Lubockiej  na  działalność  Zarządu 
Województwa Pomorskiego 

Projekt uchwały w sprawie skargi Mai Lubockiej na działalność Zarządu Województwa 
Pomorskiego  przedstawił  Pan  Andrzej  Jaworski  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej 
Sejmiku Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie skargi Mai Lubockiej na działalność Zarządu Województwa Pomorskiego.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zamknął  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie skargi Mai Lubockiej na działalność Zarządu Województwa Pomorskiego.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  
w sprawie skargi Mai Lubockiej na działalność Zarządu Województwa Pomorskiego. Wynik 
głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 1 radnych.

Pan  Przewodniczący Brunon Synak  stwierdził,  że uchwała w sprawie skargi  Mai 
Lubockiej na działalność Zarządu Województwa Pomorskiego, została przyjęta większością 
głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

Prowadzenie  obrad  przejął  Pan  Jan  Kleinszmidt  –  Wiceprzewodniczący  Sejmiku 
Województwa Pomorskiego. 

6.10. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Bobowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Bobowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 37 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

38 do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak  otworzył  dyskusję  nad  projektem  uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Bobowo 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

27



Pan   R  adny   M  arek Biernacki –   

Ja nie mam żadnych zastrzeżeń, co do sensowności tych uchwał. Mam naiwne pytanie czy tego 
typu uchwały nie mogą być formułowane w postaci jednej uchwały zbiorowej z załącznikiem. 
To zmierza również do takiego wniosku. Mając na uwadze różne nienormalności, żeby zgłosić 
ten problem Parlamentarzystom, ponieważ jest to pakiet uchwał takich rutynowych, które co 
roku… Jeśli istota i początek jest na jednej uchwale, to załącznik jest w postaci wymienienia 
wszystkich sytuacji  tak,  nie.  W tym sensie.  Bo to nie zmienia  szansy podpisania umowy  
z każdą gminą i to powoduje przerażenie Komisji, która miała 81 uchwał. W związku z tym nie 
chciała się wybrać na posiedzenie wyjazdowe, tak przy okazji. Takich sytuacji możemy mieć 
co  roku  jeszcze  więcej,  więc  pytanie:  czy  możemy  znaleźć  formułę,  która  uprościłaby  tą 
procedurę? A jak nie ma takich możliwości formalnych, to zgłosić gdzieś do ustawodawcy, 
aby coś z tym zrobił. 

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Bobowo 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Bobowo 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Bobowo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

6.11. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Borzytuchom w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Borzytuchom  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 41 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

42 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Borzytuchom  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
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Borzytuchom  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Borzytuchom  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Borzytuchom  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

6.12. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Bytów w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Bytów w roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 45 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

46 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i  Gminie  Bytów  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Bytów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Bytów  w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie Bytów 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu.
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6.13. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Brusy w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Brusy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 49 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

50 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i  Gminie  Brusy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Bytów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Brusy 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Brusy w roku 2008, 
na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

6.14. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Cedry Wielkie w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Cedry  Wielkie w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 53 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

54 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
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Cedry  Wielkie  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Cedry 
Wielkie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Cedry 
Wielkie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę  jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Cedry Wielkie w 
roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 55 do protokołu.

6.15. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Choczewo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Choczewo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 57 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

58 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Choczewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Choczewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Choczewo 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Choczewo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 59 do protokołu.
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6.16. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Chojnice w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Chojnice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 60 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 61 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

62 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Chojnice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Chojnice 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Chojnice 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Chojnice w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 63 do protokołu.

6.17. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Czarne w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Czarne w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 64 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 65do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

66 protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Czarne w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Czarne 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Czarne 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Czarne  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 67 protokołu.

6.18. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Chmielno  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Chmielno  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 68 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 69 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

70 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Chmielno w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Chmielno w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Chmielno 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Chmielno w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 71 do protokołu.
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6.19. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Czarna  Dąbrówka  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Czarna Dąbrówka w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 72 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 73 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

74 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Czarna  Dąbrówka w roku 2008,  na program upowszechniania  sportu  opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Czarna 
Dąbrówka w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Czarna 
Dąbrówka w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Czarna Dąbrówka 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 75 do protokołu.

6.20. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miejskiej  Czarna  Woda  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miejskiej  Czarna  Woda w roku 2008,  na  program upowszechniania 
sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę  przedstawił  Pan  Jan  Kozłowski  –  Marszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 76 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 77 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

78 do protokołu.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miejskiej Czarna Woda w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez 
tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Miejskiej Czarna Woda w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez 
tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Miejskiej Czarna Woda w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez 
tę jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się 
od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miejskiej Czarna 
Woda  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 79 do protokołu.

6.21. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Czersk w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Czersk w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 80 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 81 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

82 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Czersk w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Czersk 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Czersk 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Czersk  w  roku 
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2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 83 do protokołu.

6.22. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miejskiej  Człuchów  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Miejskiej Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 84 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 85 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

86 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miejskiej Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Miejskiej Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Miejskiej Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Miejskiej 
Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 87 do protokołu.

6.23. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Człuchów  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Człuchów  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 88 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 89 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
90 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Człuchów w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Człuchów 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Człuchów w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 91 do protokołu.

6.24. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Powiatowi  Człuchowskiemu  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Powiatowi Człuchowskiemu w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 92 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 93 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

94 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego 
Powiatowi Człuchowskiemu w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Powiatowi 
Człuchowskiemu  w  roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Powiatowi 
Człuchowskiemu  w  roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Powiatowi 
Człuchowskiemu  w  roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę, została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 95 do protokołu.

6.25. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Damnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Damnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 96 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 97 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

98 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Damnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Damnica 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Damnica 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Damnica w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 99 do protokołu.

6.26. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Dębnica  Kaszubska  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Dębnica Kaszubska w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 100 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 101 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

102 do protokołu.

38



Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Dębnica Kaszubska w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Dębnica 
Kaszubska w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Dębnica 
Kaszubska w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Dębnica Kaszubska 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 103 do protokołu.

6.27. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Dziemiany  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Dziemiany  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 104 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 105 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

106 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Dziemiany w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Dziemiany w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Dziemiany w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Dziemiany w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 107 do protokołu.

6.28. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Dzierzgoń  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Dzierzgoń w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 108 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 109 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

110 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i Gminie Dzierzgoń w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Dzierzgoń w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Dzierzgoń w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie Dzierzgoń 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 111 do protokołu.

6.29. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Gardeja w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Gardeja w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 112 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 113 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

114 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Gardeja w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Gardeja 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Gardeja 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu terytorialnego Gminie  Gardeja  w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 115 do protokołu.

6.30. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Gniew w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Gniew  w roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 116 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 117 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

118 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i  Gminie  Gniew  w  roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Gniew w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Gniew w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę. 
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Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie Gniew  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 119 protokołu.

6.31. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Główczyce  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Główczyce  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 120 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 121 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

122 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Główczyce w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Główczyce w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Główczyce w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Główczyce w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 123 do protokołu.

6.32. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Jastarnia  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Jastarnia w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 124 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 125 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

126 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i 
Gminie Jastarnia o w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Jastarnia w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Jastarnia w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie Jastarnia w 
roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 127 do protokołu.

6.33. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Kaliska w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Kaliska w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 128 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 129 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

130 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kaliska w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kaliska 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kaliska 
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w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Kaliska  w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 131 do protokołu.

6.34. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Karsin w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Karsin w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 132 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 133 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

134 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Karsin w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Karsin 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Karsin 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Karsin  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 135 do protokołu.

6.35. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Kartuzy w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Kartuzy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 136 do protokołu.

44



Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 137 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

138 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kartuzy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kartuzy 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kartuzy 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu terytorialnego  Gminie  Kartuzy w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 139 do protokołu.

6.36. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Kępice w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Kępice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 140 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 141 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

142 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kępice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kępice 
o w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kępice 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Kępice  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 143 do protokołu.

6.37. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Kobylnica  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Kobylnica  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 144 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 145 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

146 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kobylnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kobylnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kobylnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kobylnica w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 147 do protokołu.

6.38. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Koczała w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Koczała w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 148 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 149 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
150 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Koczała w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Koczała 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Koczała 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Koczała  w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 151 do protokołu.

6.39. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Kolbudy w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Kolbudy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 152 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 153 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

154 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kolbudy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kolbudy 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kolbudy 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kolbudy w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 155 do protokołu.

6.40. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Kołczygłowy w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Kołczygłowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 156 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 157 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

158 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kołczygłowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kołczygłowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kołczygłowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu terytorialnego  Gminie  Kołczygłowy w 
roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 159 do protokołu.

6.41. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Konarzyny  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Konarzyny  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 160 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 161 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

162 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Konarzyny w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Konarzyny w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Konarzyny 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Konarzyny w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 163 protokołu.

6.42. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Kosakowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Kosakowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 164 protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 165 protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

166 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kosakowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kosakowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kosakowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
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Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kosakowo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 167 do protokołu.

6.43. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie Kościerzyna w roku 2008,  na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Kościerzyna  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 168 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 169 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

170 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kościerzyna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kościerzyna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Kościerzyna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kościerzyna w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 171 do protokołu.

6.44. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Kwidzyn w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Kwidzyn w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 172 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 173 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

174 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Kwidzyn w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kwidzyn 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kwidzyn 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Kwidzyn w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 175 do protokołu.

6.45. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Lichnowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Lichnowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 176 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 177 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

178 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Lichnowy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Lichnowy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Lichnowy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
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Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Lichnowy w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 179 do protokołu.

6.46. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Liniewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Liniewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 180 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 181 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

182 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Liniewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Liniewo 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Liniewo 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Liniewo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 183 do protokołu.

6.47. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Lipnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Lipnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 184 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 185 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

186 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Lipnica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Lipnica 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Lipnica 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Lipnica  w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 187 do protokołu.

6.48. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Lipusz w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Lipusz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 188 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 189 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

190 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Lipusz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Lipusz 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Lipusz 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Lipusz  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 191 do protokołu.

6.49. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Luzino w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Luzino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 192 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 193 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

194 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Luzino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Luzino 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Luzino 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Luzino  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 195 do protokołu.

6.50. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Łęczyce w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Łęczyce w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 196 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 197 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
198 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Łęczyce w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Łęczyce 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Łęczyce 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Łęczyce w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 199 do protokołu.

6.51. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Mikołajki  Pomorskie  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Mikołajki Pomorskie w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 200 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 201 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

202 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Choczewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Mikołajki Pomorskie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Mikołajki 
Pomorskie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Mikołajki 
Pomorskie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 203 do protokołu.

6.52. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miłoradz  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Miłoradz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 204 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 205 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

206 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miłoradz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miłoradz 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miłoradz 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miłoradz w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 207 do protokołu.

6.53. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Nowa Karczma w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Nowa  Karczma  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 208 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 209 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

210 do protokołu.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Nowa  Karczma  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Nowa 
Karczma w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Nowa 
Karczma w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Nowa Karczma  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 211 do protokołu.

6.54. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Nowa  Wieś  Lęborska  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Nowa Wieś Lęborska w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 212 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 213 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

214 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Nowa Wieś Lęborska o w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Nowa 
Wieś  Lęborska  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Nowa 
Wieś  Lęborska  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Nowa  Wieś 
Lęborska w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 215 do protokołu.

6.55. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miastu  i  Gminie  Nowy Dwór Gdański  w roku 2008,  na 
program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Nowy  Dwór  Gdański  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę  przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – 
Marszałek  Województwa  Pomorskiego.  Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  216  do 
protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 217 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

218 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i Gminie Nowy Dwór Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Nowy Dwór Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Nowy Dwór Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Nowy 
Dwór  Gdański  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  219  do 
protokołu.

6.56. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Nowy  Staw  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Nowy Staw w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 220 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 221 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

222 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i 
Gminie Nowy Staw w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Nowy Staw w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Nowy Staw w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Nowy 
Staw w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę, została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 223 do protokołu.

6.57. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Osieczna w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Osieczna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 224 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 225 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

226 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Osieczna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Osieczna 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Osieczna 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Osieczna w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 227 do protokołu.

6.58. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Osiek w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Osiek w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 228 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 229 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

230 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Osiek w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Osiek  
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Osiek  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Osiek w roku 2008, 
na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 231 do protokołu.

6.59. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Parchowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Parchowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 232 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 233 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

234 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Parchowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Parchowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Parchowo 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Parchowo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 235 do protokołu.

6.60. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Prabuty  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Miastu i  Gminie  Prabuty w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 236 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 237 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

238 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i  Gminie  Prabuty  w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Prabuty w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Prabuty o w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
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Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie Prabuty  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 239 do protokołu.

6.61. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Pruszcz  Gdański  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Pruszcz  Gdański  w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 240 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 241 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

242 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Pruszcz  Gdański  w  roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Pruszcz 
Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Pruszcz 
Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Pruszcz Gdański  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 243 do protokołu.

6.62. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miejskiej  Pruszcz  Gdański  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę  przedstawił  Pan  Jan  Kozłowski  –  Marszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 244 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 245 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

246 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miejskiej  Pruszcz  Gdański  w roku 2008,  na program upowszechniania  sportu  opracowany 
przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Miejskiej  Pruszcz  Gdański  w roku 2008,  na program upowszechniania  sportu  opracowany 
przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Miejskiej  Pruszcz  Gdański  w roku 2008,  na program upowszechniania  sportu  opracowany 
przez tę jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miejskiej Pruszcz 
Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 247 do protokołu.

6.63. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Przechlewo  w roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Przechlewo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 248 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 249 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

250 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Przechlewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Przechlewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
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Przechlewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Przechlewo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 251 do protokołu.

6.64. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Przodkowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Przodkowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 252 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 253 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

254 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Przodkowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Przodkowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Przodkowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Przodkowo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 255 do protokołu.

6.65. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Przywidz  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Przywidz  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 256 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 257 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

258 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Przywidz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Przywidz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Przywidz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Przywidz w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 259 do protokołu.

6.66. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Pszczółki  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Pszczółki  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 260 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 261 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

262 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Pszczółki w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Pszczółki w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Pszczółki w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
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Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Pszczółki w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 263 do protokołu.

6.67. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Miasta Puck w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miasta  Puck  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 264 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 265 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

266 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miasta Puck w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta 
Puck w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Miasta 
Puck w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. Wynik 
głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta Puck w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 267 do protokołu.

6.68. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Puck w roku 2008, na program upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Puck w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 268 do protokołu.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 269 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

270 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Puck w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Puck  
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Puck  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Puck w roku 2008, 
na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 271 do protokołu.

6.69. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Ryjewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Ryjewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 272 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 273 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

274 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Ryjewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Ryjewo 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Ryjewo 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu terytorialnego  Gminie  Ryjewo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 275 do protokołu.

6.70. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Rzeczenica  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Rzeczenica  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 276 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 277 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

278 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Rzeczenica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Rzeczenica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Rzeczenica w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Rzeczenica w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 279 do protokołu.

6.71. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Sadlinki w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Sadlinki w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 280 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 281 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
282 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Sadlinki w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Sadlinki 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Sadlinki 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Sadlinki  w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 283 do protokołu.

6.72. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Sierakowice w roku 2008,  na  program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Sierakowice  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 284 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 285 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

286 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Sierakowice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Sierakowice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Sierakowice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Sierakowice w roku 
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2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 287 do protokołu.

6.73. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Skarszewy  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Skarszewy w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 288 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 289 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

290 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i Gminie Skarszewy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Skarszewy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Skarszewy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie Skarszewy 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 291 do protokołu.

6.74. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Miasta Skórcz w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miasta  Skórcz  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 292 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 293 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

294 do protokołu.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miasta  Skórcz  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta 
Skórcz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta 
Skórcz  w roku 2008,  na program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Miasta  Skórcz  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 295 do protokołu.

 
6.75. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 

terytorialnego Gminie Skórcz w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Skórcz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 296 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 297 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

298 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Skórcz w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Skórcz 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Skórcz 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Skórcz  w  roku 
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2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 299 do protokołu.

6.76. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Miasta Słupsk w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Miasta  Słupsk  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 300 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 301 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

302 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Miasta  Słupsk  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta 
Słupsk w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta 
Słupsk  w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Miasta Słupsk w 
roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 303 do protokołu.

6.77. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Smętowo  Graniczne  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Smętowo Graniczne w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 304 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 305 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

306 do protokołu.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Smętowo Graniczne w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Choczewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zarządził głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Smętowo 
Graniczne w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Smętowo 
Graniczne w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 307 do protokołu.

6.78. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Somonino  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Somonino  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 308 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 309 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

310 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Somonino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Somonino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Somonino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Somonino w roku 
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2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 311 do protokołu.

6.79. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Stara Kiszewa w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Stara  Kiszewa  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 312 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 313 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

314 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Stara  Kiszewa  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stara 
Kiszewa w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stara 
Kiszewa w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Stara  Kiszewa  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 315 do protokołu.

6.80. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Stare  Pole  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Stare  Pole  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 316 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 317 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

318 do protokołu.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Choczewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stare 
Pole w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stare 
Pole w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stare Pole w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 319 do protokołu.

6.81. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Starogard  Gdański  w  roku  2008,  na  program 
upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Starogard Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 320 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 321 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

322 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Starogard Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Starogard Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Starogard Gdański w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę 
jednostkę. Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Starogard Gdański 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 323 do protokołu.

6.82. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Stary  Targ  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Stary  Targ  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 324 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 325 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

326 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Stary Targ w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stary 
Targ w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stary 
Targ w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stary Targ w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 327 do protokołu.

6.83. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Stegna w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Stegna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 328 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 329 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
330 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Stegna w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stegna 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stegna 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Stegna  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 331 do protokołu.

6.84. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Stężyca w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Stężyca w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 332 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 333 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

334 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Stężyca w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stężyca 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Stężyca 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu terytorialnego  Gminie  Stężyca  w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 335 do protokołu.

6.85. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Studzienice  w  roku  2008,  na  program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Studzienice  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 336 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 337 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

338 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Studzienice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Studzienice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Studzienice w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Studzienice w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 339 do protokołu.

6.86. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Subkowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Subkowy  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 340 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 341 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
342 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Subkowy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Subkowy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Subkowy w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Subkowy w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 343 do protokołu.

6.87. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Suchy  Dąb  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Suchy  Dąb  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 344 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 345 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

346 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Suchy Dąb w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Suchy 
Dąb w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Suchy 
Dąb w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Suchy Dąb w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 347 do protokołu.

6.88. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Sulęczyno  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Sulęczyno  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 348 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 349 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik  

nr 350 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Sulęczyno w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Sulęczyno w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Sulęczyno w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Sulęczyno w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 351 do protokołu.

6.89. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Szemud w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Szemud w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 352 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 353 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
354 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Szemud w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Szemud 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Szemud 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu terytorialnego  Gminie  Szemud w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 355 do protokołu.

6.90. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Miastu i Gminie Sztum w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Miastu  i  Gminie  Sztum  w roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 356 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 357 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik  

nr 358 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu 
i  Gminie  Sztum  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Sztum w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Miastu i Gminie 
Sztum w roku  2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę  jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego  Miastu i  Gminie Sztum  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 359 do protokołu.

6.91. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Sztutowo  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Sztutowo w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 360 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 361 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

362 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Sztutowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Sztutowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Sztutowo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Sztutowo w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 363 do protokołu.

6.92. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Trąbki Wielkie w roku 2008, na program upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Trąbki  Wielkie  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 364 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 365 do protokołu.

82



• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
366 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Trąbki  Wielkie  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu  opracowany  przez  tę 
jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Trąbki 
Wielkie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Trąbki 
Wielkie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę  jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej  jednostce samorządu terytorialnego Gminie Trąbki  Wielkie  
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 367 do protokołu.

6.93. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Trzebielino  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Trzebielino  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 368 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 369 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

370 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Trzebielino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Trzebielino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Trzebielino w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Trzebielino w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 371 do protokołu.

6.94. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego  Gminie  Tuchomie  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania 
sportu opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego  Gminie  Tuchomie  w  roku  2008,  na  program  upowszechniania  sportu 
opracowany przez tę jednostkę przedstawił  Pan Jan Kozłowski  – Marszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 372 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 373 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

374 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Tuchomie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Tuchomie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie 
Tuchomie w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę. 
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Tuchomie w roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 375 do protokołu.

6.95. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Wicko w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Wicko w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 376 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 377 do protokołu.
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• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 
378 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Wicko w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Wicko 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Wicko 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Wicko  w  roku 
2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 379 do protokołu.

6.96. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego Gminie Zblewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu 
opracowany przez tę jednostkę 

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  jednostce  samorządu 
terytorialnego Gminie Zblewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany 
przez tę jednostkę przedstawił Pan Jan Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 380 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 381 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

382 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie 
Zblewo w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Zblewo 
w roku 2008, na program upowszechniania sportu opracowany przez tę jednostkę

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego Gminie Zblewo 
w roku 2008,  na  program upowszechniania  sportu  opracowany przez  tę  jednostkę.  Wynik 
głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  jednostce  samorządu  terytorialnego  Gminie  Zblewo w roku 
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2008, na program upowszechniania  sportu opracowany przez  tę  jednostkę,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 383 do protokołu.

6.97. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu 
Województwa  Pomorskiego  dla  Starostwa  Powiatowego  w  Sztumie  na 
dokończenie remontu sali widowiskowej przy ul. Reja 12 w Sztumie 

Projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  z  budżetu Województwa 
Pomorskiego  dla  Starostwa  Powiatowego  w  Sztumie  na  dokończenie  remontu  sali 
widowiskowej  przy  ul. Reja  12  w  Sztumie  przedstawił  Pan  Mieczysław  Struk  – 
Wicemarszałek  Województwa  Pomorskiego.  Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  384 do 
protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 385 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

386 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla 
Starostwa Powiatowego w Sztumie na dokończenie remontu sali widowiskowej przy ul. Reja 
12 w Sztumie.

Pan Radny Jerzy Barzowski –

Ja mam pytanie bardziej do Pana Przewodniczącego Synaka. Czy pan mógłby na chwilę…? 

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt -  

Panie Radny. Może jeszcze jeden punkt i wtedy będzie  przekazanie i akurat. Jeszcze parę 
minut. 

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Starostwa 
Powiatowego  w  Sztumie  na  dokończenie  remontu  sali  widowiskowej  przy  ul. Reja  12  
w Sztumie.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa Pomorskiego dla Starostwa 
Powiatowego  w  Sztumie  na  dokończenie  remontu  sali  widowiskowej  przy  ul. Reja  12  
w Sztumie. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu  Województwa  Pomorskiego  dla  Starostwa 
Powiatowego  w  Sztumie  na  dokończenie  remontu  sali  widowiskowej  przy  ul. Reja  12  
w  Sztumie,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  387  do 
protokołu.

86



6.98. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  zbycia  przez  Województwo 
Pomorskie udziałów spółki Zakład Usług Wodnych Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  zbycia  przez  Województwo  Pomorskie 
udziałów spółki  Zakład Usług Wodnych  Sp.  z  o.o.  z  siedzibą  w Słupsku przedstawił  Pan 
Mieczysław Struk  – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego.  Projekt  uchwały stanowi 
załącznik nr 388 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/0/1) Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Uchwała 

stanowi załącznik nr 389 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

390 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia woli zbycia  przez Województwo Pomorskie udziałów spółki 
Zakład Usług Wodnych Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie  wyrażenia  woli  zbycia  przez  Województwo  Pomorskie  udziałów spółki  Zakład 
Usług Wodnych Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie  wyrażenia  woli  zbycia  przez  Województwo  Pomorskie  udziałów spółki  Zakład 
Usług  Wodnych  Sp.  z  o.o.  z  siedzibą  w Słupsku.  Wynik  głosowania:  „za”  –  21 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
wyrażenia  woli  zbycia  przez  Województwo  Pomorskie  udziałów  spółki  Zakład  Usług 
Wodnych  Sp.  z  o.o.  z  siedzibą  w Słupsku,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 391 do protokołu.

6.99. Przyjęcie  uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia  w pierwszej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla pracowników Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w Gdańsku

Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w pierwszej kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla pracowników Zarządu Dróg Wojewódzkich 
w Gdańsku przedstawił Pan Mieczysław Struk – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 392 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt przedstawił:
• Opinię pozytywną (8/0/0) Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Uchwała 

stanowi załącznik nr 393 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

394 do protokołu.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  otworzył  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  w  pierwszej  kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla pracowników Zarządu Dróg Wojewódzkich 
w Gdańsku.
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Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt zamknął dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie ustalenia  najniższego wynagrodzenia w pierwszej kategorii  zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu dla pracowników Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku.

Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt  zarządził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie ustalenia  najniższego wynagrodzenia w pierwszej kategorii  zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu dla pracowników Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. Wynik 
głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan  Wiceprzewodniczący  Jan  Kleinszmidt  stwierdził,  że  uchwała w  sprawie 
wyrażenia  woli  zbycia  przez  Województwo  Pomorskie  udziałów  spółki  Zakład  Usług 
Wodnych  Sp.  z  o.o.  z  siedzibą  w Słupsku,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 395 do protokołu.

Prowadzenie obrad przejęła Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń.

6.100.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  użytkowanie 
wieczyste  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  własność  Województwa 
Pomorskiego, położonej w Dzierżążnie, przy ul. Szpitalnej 36, wraz z jednoczesną 
sprzedażą budynków oraz innych urządzeń

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  oddanie  w użytkowanie  wieczyste 
nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  własność  Województwa  Pomorskiego,  położonej  w 
Dzierżążnie,  przy  ul.  Szpitalnej  36,  wraz  z  jednoczesną  sprzedażą  budynków oraz  innych 
urządzeń przedstawił  Pan Leszek Czarnobaj  – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 396 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (6/2/0) Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Uchwała 

stanowi załącznik nr 397 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

398 do protokołu.
• Opinię pozytywną (8/0/2) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny.  Uchwała 

stanowi załącznik nr 399 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  oddanie  w użytkowanie  wieczyste  nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Dzierżążnie, przy 
ul. Szpitalnej 36, wraz z jednoczesną sprzedażą budynków oraz innych urządzeń.

Pan Radny Jerzy Barzowski –

Chciałem się zapytać, czy ja mogę Panie Przewodniczący?

Pan Przewodniczący Burnon Synak –

Przewodniczącą obrad jest Pani Hanna Zych – Cisoń. 
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Pan Radny Jerzy Barzowski –

Wcale się nie upominam. Tylko chcę zaznaczyć, że minęła 14. Tylko tyle. Zachowuje się teraz 
nieregulaminowo. Czy ja mogę Pani Przewodniczącej…?

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych – Cisoń – 

Tak. Tylko, że może właśnie poczekajmy na Pana Marszałka. 

Pan Radny Jerzy Barzowski –
Czy ja mogę? Pytam.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych – Cisoń – 

Może polećmy z tymi już… Może dojedźmy do końca i w tym 10 punkcie.

Pan Radny Jerzy Barzowski –

Niestety nie. Przepraszam najmocniej. Godzina 14 minęła i ja podejmuje te czynności. Chce 
być wiarygodny wobec siebie. 

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych – Cisoń – 

Ja myślę, że jedźmy z tymi punktami dalej i po prostu zakończymy wszystkie uchwały i wtedy. 
Bo przyjęliśmy porządek obrad, także może trzymajmy się już tego porządku. 

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  oddanie  w użytkowanie  wieczyste  nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Dzierżążnie, przy 
ul. Szpitalnej 36, wraz z jednoczesną sprzedażą budynków oraz innych urządzeń.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  oddanie  w użytkowanie  wieczyste  nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Dzierżążnie, przy 
ul.  Szpitalnej  36,  wraz  z  jednoczesną  sprzedażą  budynków  oraz  innych  urządzeń.  Wynik 
głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Województwa Pomorskiego, położonej w Dzierżążnie, przy ul. Szpitalnej 36, wraz 
z jednoczesną sprzedażą budynków oraz innych urządzeń, została przyjęta większością głosów. 
Uchwała stanowi załącznik nr 400 do protokołu.

6.101.Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala 
Specjalistycznego w Kościerzynie

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Szpitala 
Specjalistycznego  w  Kościerzynie przedstawił  Pan  Leszek  Czarnobaj  –  Wicemarszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 401 do protokołu.
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Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (9/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny.  Uchwała 

stanowi załącznik nr 402 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego  
w Kościerzynie.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego  
w Kościerzynie.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego  
w Kościerzynie. Wynik głosowania: „za” – 25 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 3 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Szpitala  Specjalistycznego  w  Kościerzynie, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 403 do protokołu.

6.102.Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala 
Specjalistycznego w Prabutach

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Szpitala 
Specjalistycznego  w  Prabutach przedstawił  Pan  Leszek  Czarnobaj  –  Wicemarszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 404 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 405 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego  
w Prabutach.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego  
w Prabutach.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego  
w Prabutach. Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się 
od głosu” – 1 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Specjalistycznego w Prabutach, została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 406 do protokołu.
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6.103.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w Gdańsku

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w Gdańsku przedstawił Pan Leszek Czarnobaj – 
Wicemarszałek  Województwa  Pomorskiego.  Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  407 do 
protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 408 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka 
Medycyny Pracy w Gdańsku.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka 
Medycyny Pracy w Gdańsku.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka 
Medycyny Pracy w Gdańsku. Wynik głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka  Medycyny  Pracy  
w  Gdańsku,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  409  do 
protokołu.

6.104.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Wojewódzkiego Ośrodka Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia  
w Gdańsku

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Wojewódzkiego Ośrodka Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia w Gdańsku 
przedstawił  Pan Leszek Czarnobaj  – Wicemarszałek  Województwa Pomorskiego.  Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 410 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 411 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka 
Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia w Gdańsku.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka 
Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia w Gdańsku.
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Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Ośrodka 
Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia w Gdańsku. Wynik głosowania: „za” – 
27 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Wojewódzkiego Ośrodka Terapii Uzależnienia od 
Alkoholu  i  Współuzależnienia  w  Gdańsku,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 412 do protokołu.

6.105.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Gdańskich  Zakładów  Ortopedycznych  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu 
Opieki Zdrowotnej

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Gdańskich 
Zakładów  Ortopedycznych  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej 
przedstawił  Pan Leszek Czarnobaj  – Wicemarszałek  Województwa Pomorskiego.  Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 413 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 414 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Gdańskich  Zakładów 
Ortopedycznych Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Gdańskich  Zakładów 
Ortopedycznych Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Gdańskich  Zakładów 
Ortopedycznych Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Wynik głosowania: 
„za” – 29 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Gdańskich  Zakładów  Ortopedycznych 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, została przyjęta większością głosów. 
Uchwała stanowi załącznik nr 415 do protokołu.

6.106.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Wojewódzkiego Centrum Leczenia Uzależnień w Zapowiedniku

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej 
Wojewódzkiego  Centrum  Leczenia  Uzależnień  w  Zapowiedniku  przedstawił  Pan  Leszek 
Czarnobaj – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 416 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 417 do protokołu.
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Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Centrum 
Leczenia Uzależnień w Zapowiedniku.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Centrum 
Leczenia Uzależnień w Zapowiedniku.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Wojewódzkiego  Centrum 
Leczenia Uzależnień w Zapowiedniku. Wynik głosowania: „za” – 27 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Wojewódzkiego Centrum Leczenia Uzależnień w 
Zapowiedniku,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała  stanowi załącznik  nr  418 do 
protokołu.

6.107.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmiany  Statutu  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Dworze Gdańskim

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Dworze Gdańskim przedstawił Pan Leszek Czarnobaj 
– Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 419 do 
protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 420 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowym Dworze Gdańskim.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowym Dworze Gdańskim.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowym Dworze Gdańskim. Wynik głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 
0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 1 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia  zmiany  Statutu  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  
w  Nowym  Dworze  Gdańskim,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała  stanowi 
załącznik nr 421 do protokołu.
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6.108.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szpitala  Specjalistycznego  
w Kościerzynie

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie 
przedstawił  Pan Leszek Czarnobaj  – Wicemarszałek  Województwa Pomorskiego.  Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 422 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 423 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie przekształcenia Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie przekształcenia Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szpitala  Specjalistycznego  w  Kościerzynie..  Wynik 
głosowania: „za” – 29 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
przekształcenia  Szpitala  Specjalistycznego  w  Kościerzynie,  została  przyjęta  większością 
głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 424 do protokołu.

6.109.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  Statutu  Szpitala 
Specjalistycznego w Kościerzynie

Projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Szpitala  Specjalistycznego  
w  Kościerzynie  przedstawił  Pan  Leszek  Czarnobaj  –  Wicemarszałek  Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 425 do protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca Hanna Zych-Cisoń przedstawiła:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 426 do protokołu.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  otworzyła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zamknęła  dyskusję  nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna  Zych-Cisoń  zarządziła  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie. 
Wynik głosowania: „za” – 29 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Hanna Zych-Cisoń  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie 
zatwierdzenia  zmian  Statutu  Szpitala  Specjalistycznego  w  Kościerzynie,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 427 do protokołu.
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Prowadzenie obrad przejął Pan Waldemar Bonkowski – Wiceprzewodniczący Sejmiku.

6.110.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Zarządu  Melioracji  i  Urządzeń 
Wodnych Województwa Pomorskiego w Gdańsku

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 
Województwa Pomorskiego w Gdańsku przedstawił Pan Leszek Czarnobaj – Wicemarszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 428 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/0) Komisja Ochrony Środowiska. Uchwała stanowi załącznik nr 

429 do protokołu.
• Opinia pozytywna (6/0/0) Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Uchwała stanowi załącznik nr 430 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa 
Pomorskiego w Gdańsku.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa 
Pomorskiego w Gdańsku.

Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa 
Pomorskiego w Gdańsku.  Wynik  głosowania:  „za”  –  26  radnych,  „przeciw”  –  0  radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 0 radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
zmiany  Statutu  Zarządu  Melioracji  i  Urządzeń  Wodnych  Województwa  Pomorskiego  
w  Gdańsku,  została  przyjęta  większością  głosów.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  431  do 
protokołu.

6.111.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szpitala  Morskiego  im.  PCK  
w Gdyni

Projekt  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szpitala  Morskiego  im.  PCK  w  Gdyni 
przedstawił  Pan Leszek Czarnobaj  – Wicemarszałek  Województwa Pomorskiego.  Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 432 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 433 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie przekształcenia Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie przekształcenia Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie przekształcenia Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni. Wynik głosowania: 
„za” – 27 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 2 radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
przekształcenia Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni, została przyjęta większością głosów. 
Uchwała stanowi załącznik nr 434 do protokołu.

6.112.Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Morskiego 
im. PCK w Gdyni

Projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Morskiego im. 
PCK  w  Gdyni  przedstawił  Pan  Leszek  Czarnobaj  –  Wicemarszałek  Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 435 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 436 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni.

Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni. 
Wynik głosowania: „za” – 27 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
zatwierdzenia  zmian  w  Statucie  Szpitala  Morskiego  im.  PCK  w  Gdyni,  została  przyjęta 
większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 437 do protokołu.

6.113.Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala 
Morskiego im. PCK w Gdyni

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  Rady  Społecznej  Szpitala 
Morskiego  im.  PCK  w  Gdyni  przedstawił  Pan  Leszek  Czarnobaj  –  Wicemarszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 438 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (10/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Uchwała 

stanowi załącznik nr 439 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Morskiego im. PCK 
w Gdyni.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Morskiego im. PCK 
w Gdyni.
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Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Morskiego im. PCK 
w Gdyni. Wynik głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej  Szpitala Morskiego im. PCK w Gdyni,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 440 do protokołu.

6.114.Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej 
nieruchomości zabudowanej położonej w Gdyni, przy ul. Rdestowej, stanowiącej 
własność Województwa Pomorskiego

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargowej 
nieruchomości  zabudowanej  położonej  w Gdyni,  przy ul. Rdestowej,  stanowiącej  własność 
Województwa  Pomorskiego  przedstawił  Pan  Wiesław  Byczkowski  –  Członek  Zarządu 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 441 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/0/2) Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Uchwała 

stanowi załącznik nr 442 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

443 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargowej  nieruchomości 
zabudowanej  położonej  w Gdyni,  przy ul. Rdestowej,  stanowiącej  własność  Województwa 
Pomorskiego.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargowej  nieruchomości 
zabudowanej  położonej  w Gdyni,  przy ul. Rdestowej,  stanowiącej  własność  Województwa 
Pomorskiego.

Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargowej  nieruchomości 
zabudowanej  położonej  w Gdyni,  przy ul. Rdestowej,  stanowiącej  własność  Województwa 
Pomorskiego. Wynik głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się 
od głosu” – 3 radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości zabudowanej położonej  
w  Gdyni,  przy  ul. Rdestowej,  stanowiącej  własność  Województwa  Pomorskiego,  została 
przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 444 do protokołu.
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6.115.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze 
bezprzetargowej  na  rzecz  Grzegorza  Formelli  i  Adama  Jowanowskiego, 
prowadzących  działalność  gospodarczą  pod  nazwą:  „Stalprojekt  –  Biuro 
Architektoniczne”  spółka  cywilna  Grzegorz  Formella,  Adam  Jowanowski  z 
siedzibą w Gdańsku, nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, 
stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Gdańsku, przy ul. 
Opata Rybińskiego 11 i 11a

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na 
rzecz Grzegorza Formelli  i  Adama Jowanowskiego,  prowadzących działalność gospodarczą 
pod nazwą: „Stalprojekt – Biuro Architektoniczne” spółka cywilna Grzegorz Formella, Adam 
Jowanowski  z  siedzibą  w  Gdańsku,  nieruchomości  gruntowej  oddanej  w  użytkowanie 
wieczyste, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Gdańsku, przy ul. 
Opata  Rybińskiego  11  i  11a  przedstawił  Pan  Wiesław  Byczkowski  –  Członek  Zarządu 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 445 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (6/1/1) Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Uchwała 

stanowi załącznik nr 446 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

447 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  bezprzetargowej  na  rzecz 
Grzegorza  Formelli  i  Adama  Jowanowskiego,  prowadzących  działalność  gospodarczą  pod 
nazwą:  „Stalprojekt  –  Biuro  Architektoniczne”  spółka  cywilna  Grzegorz  Formella,  Adam 
Jowanowski  z  siedzibą  w  Gdańsku,  nieruchomości  gruntowej  oddanej  w  użytkowanie 
wieczyste, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Gdańsku, przy ul. 
Opata Rybińskiego 11 i 11a.

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Czy Zarząd Województwa Pomorskiego wszystkim chętnym do wykupienia  nieruchomości 
będą to w tej chwili udostępniać? Czy mamy do czynienia z pewnym wyjątkiem, ze względu 
na to, że pośrednio wnioskodawcom, czy osobom popierającym jest miasto Gdańsk?

Pan Wiesław Byczkowski Członek Zarządu Województwa Pomorskiego –

Mogę odpowiedzieć za siebie. Każda sytuacja będzie rozpatrywana indywidualnie, a w tym 
wypadku trafił Pan zdecydowanie. Tutaj ten cel publiczny jest podstawą… My nie musimy 
sprzedawać nawet użytkownikowi wieczystemu na własność. My jesteśmy zobowiązani, jeżeli 
mamy  sprzedawać  tylko  użytkownikowi  wieczystemu.  Tutaj  Pan  dobrze  trafił.  To właśnie 
interesy  publiczne,  a  więc  możliwość  umożliwienia  sprzedaży  na  rzecz  najemców  lokali 
pozostawionych  budynków,  który  nie  ma  obecnie  dostępu  do  drogi,  powodowały,  że 
przychylnie na ten wniosek spojrzeliśmy.
  
Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Uzupełniające pytanie. Czy Zarząd Województwa ma pewność, że gmina te nieruchomości, te 
mieszkania  mieszkańcom  będzie  rzeczywiście,  chciała  sprzedać,  bo  tutaj  jest  różnie  jeśli 
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chodzi  o możliwość odkupywania mieszkań przez najemców? I  czy to jest  takie… Będzie 
warunek, że miasto się nie wycofa?

Pan Wiesław Byczkowski Członek Zarządu Województwa Pomorskiego –

Oczywiście nie mogę zagwarantować za gminę Miasta Gdańsk. Nie mam żadnych powodów, 
żeby twierdzić, że będzie inaczej. Natomiast,  biorąc z punktu widzenia ekonomicznego pod 
uwagę, tą transakcję to ze względu na to, że są to spłachetki gruntu, które samodzielnie nie 
stanowią  żadnej  wartości  rynkowej,  to  chociażby  z  tego  punktu  widzenia  umożliwienie 
struktury gruntu, wydaje się jak najbardziej zasadne. Ale oczywiście nie mogę odpowiedzieć 
z całą pewnością, że tak będzie. Będziemy to pilnowali, będziemy to monitorowali.

Pan Radny Patryk Demski –

Panie Marszałku.  Ja rozumiem, że ten zapis który tutaj  padł w uzasadnieniu jest  głównym 
powodem. Tak?  To znaczy,  że  nie  ma możliwości  wydzielenia  i  sprzedaży nieruchomości 
lokalowych na rzecz dotychczasowych najemców, przez Gminę Gdańsk. Poprzez to, że nie ma 
możliwości prawidłowego wejścia do tych lokali. Tak?

Pan Wiesław Byczkowski Członek Zarządu Województwa Pomorskiego –

Tak.

Pan Radny Patryk Demski –

To jest ta przyczyna. Dobrze. 

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  bezprzetargowej  na  rzecz 
Grzegorza  Formelli  i  Adama  Jowanowskiego,  prowadzących  działalność  gospodarczą  pod 
nazwą:  „Stalprojekt  –  Biuro  Architektoniczne”  spółka  cywilna  Grzegorz  Formella,  Adam 
Jowanowski  z  siedzibą  w  Gdańsku,  nieruchomości  gruntowej  oddanej  w  użytkowanie 
wieczyste, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Gdańsku, przy ul. 
Opata Rybińskiego 11 i 11a.

Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  bezprzetargowej  na  rzecz 
Grzegorza  Formelli  i  Adama  Jowanowskiego,  prowadzących  działalność  gospodarczą  pod 
nazwą:  „Stalprojekt  –  Biuro  Architektoniczne”  spółka  cywilna  Grzegorz  Formella,  Adam 
Jowanowski  z  siedzibą  w  Gdańsku,  nieruchomości  gruntowej  oddanej  w  użytkowanie 
wieczyste, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Gdańsku, przy ul. 
Opata Rybińskiego 11 i 11a. Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 5 radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz Grzegorza Formelli i Adama 
Jowanowskiego,  prowadzących  działalność  gospodarczą  pod  nazwą:  „Stalprojekt  –  Biuro 
Architektoniczne”  spółka  cywilna  Grzegorz  Formella,  Adam  Jowanowski  z  siedzibą  w 
Gdańsku, nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, stanowiącej własność 
Województwa  Pomorskiego,  położonej  w Gdańsku,  przy  ul. Opata  Rybińskiego  11  i  11a, 
została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 448 do protokołu.
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6.116.Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2008 
rok

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2008 rok 
przedstawiła  Pani  Aleksandra  Rutkowska  –  Dyrektor  Departamentu  Finansów  Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 449 do 
protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski przedstawił:
• Opinię pozytywną (5/1/0) Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 450 do protokołu.
• Opinię pozytywną (6/0/2) Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Uchwała 

stanowi załącznik nr 451 do protokołu.
• Opinię pozytywną (4/0/2) Komisji Ochrony Środowiska. Uchwała stanowi załącznik nr 

452 do protokołu.
• Opinię pozytywną (9/0/0) Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny.  Uchwała 

stanowi załącznik nr 453 do protokołu.
• Opinię pozytywną (3/0/0) Komisji Budżetu i Finansów. Uchwała stanowi załącznik nr 

454 do protokołu.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2008 rok.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  zamknął  dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2008 rok.

Pan  Wiceprzewodniczący  Waldemar  Bonkowski  zarządził  głosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  województwa  pomorskiego  na  2008  rok.  Wynik 
głosowania: „za” – 26 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 3 radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski  stwierdził, że uchwała w sprawie 
zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2008 rok, została przyjęta większością głosów. 
Uchwała stanowi załącznik nr 455 do protokołu.

Punkt 7
Informacja w sprawie przedstawienia zmiany Programu Małej 
Retencji dla Województwa Pomorskiego do roku 2015 wraz z 

prognozą oddziaływania na środowisko projektu zmiany 
Programu Małej Retencji dla Województwa Pomorskiego 

do roku 2015

Informacja  w  sprawie  przedstawienia  zmiany  Programu  Małej  Retencji  dla  Województwa 
Pomorskiego do roku 2015 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko projektu zmiany 
Programu  Małej  Retencji  dla  Województwa  Pomorskiego  do  roku  2015  przedstawił  Pan 
Leszek  Czarnobaj –  Wicemarszałek  Województwa  Pomorskiego.  Informacja  stanowi 
załącznik nr 456 do protokołu. 
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Pan Radny Marek Biernacki – 

Na Komisji Ochrony Środowiska była zażarta dyskusja i nie wiem czy się z Kolegą i Zarządem 
nie  rozmijamy  się  w  intencjach,  jeśli  chodzi  o  wniosek.  Naszą  intencją  było  to,  aby  
w  momencie  kiedy  będziemy  wdrażać  Program  Małej  Retencji  uwzględnić  już  możliwe 
lokalizacje dla  energetyki  odnawialnej,  ponieważ jeśli  uwzględnimy w Strategii  Energetyki 
Odnawialnej, to może to być musztarda po obiedzie. To nie oznacza, że nie będzie możliwe 
zrealizowanie tych elektrowni, ale może nieracjonalnie podejdzie do tej kwestii. I rzecz w tym, 
że do końca nie wiem do kiedy miałaby powstać ta Strategia Energetyki Odnawialnej. Jeśli to 
jest niedługie przesunięcie w czasie. Jak i horyzont czasowy jest określony. To może to się 
jeszcze zbiegnie w czasie. Natomiast jeśliby Program Małej Retencji był realizowany już teraz 
i już teraz z wnioskiem Zarząd Melioracji by występował, to już zrealizuje to, co jest ujęte  
i  tylko  to,  co  jest  ujęte  w  Programie  Małej  Retencji.  Ewentualnie  później  montaż  stopni 
energetycznych może być trudniejszy, a na pewno bardziej kosztowny. Taka była istota naszej 
sugestii.  Nie  wiem,  czy  dałoby  się  to  jakoś  pogodzić,  bo  my skończyliśmy  dyskusję  nad 
Programem  wnisokeim takim:  „Aby  nie  zatrzymywać  Programu,  a  jednocześnie  powstał  
w ciągu 2 miesięcy, na przykład suplement, który wstępnie by wskazał takie lokalizacje. Tu nie 
potrzeba bardzo szczegółowych obliczeń, bo przepływ i spiętrzenie oraz lokalizacja i warunki 
fizjograficzne mogą być wystarczające do wskazania takich rekomendacji.” Dziękuję.

Pan Wicemarszałek Leszek Czarnobaj – 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. My ten postulat Komisji szczegółowo rozpatrzymy 
podczas posiedzenia Zarządu, prosząc osobę zajmująca się energią odnawialną. To jest jedno. 
Poprosimy Pana  Dyrektora  Sumisławskiego  i  Pana Dyrektora  Zarządu  Melioracji.  Czy ten 
postulat na tym etapie jest możliwy do opracowania, gdyż wskazania, ja tak na gorąco mówię, 
że to jest miejsce gdzie energię odnawialną można uzyskiwać, budować elektrownie wodne. 
Wiąże się również z odpowiedzią na pytanie, czy to jest możliwe z punktu widzenia Natura 
2000, różnych pomadowaniem i takich innych rzeczy, gdyż to wymaga szerszego opracowania. 
My możemy sugerować taki ogólny sposób. My możemy to zrobić, natomiast to szczegółowe 
opracowanie, gdzie dane źródło energii może być usytuowane wymaga bardzo szczegółowych 
opracowań, ale obiecuje, że podczas najbliższego posiedzenia Zarządu poprosimy o te opinie 
osób zajmujących  się energia  odnawialną,  tych  którzy odpowiadają  za małą  retencję,  żeby 
doszło do tych wzajemnych uzgodnień. 

Pan Radny Marek Biernacki – 

Ja  tylko  może  w  dokończeniu.  Mówimy  o  rekomendacjach,  a  nie  projektowych  jakiś 
uzgodnieniach, a to jest duży stopień ogólności szczególnie na tym etapie. Ja uważam.
 
Pan Radny Adam Śliwicki – 

Ja  raczej  bym oczekiwał,  tak  jak  Zarząd  mówi,  jaki  będzie  wpływ  tych  małych  progów  
i elektrowni wodnych na środowisko. Co się stanie z rzekami i tego bym oczekiwał od Komisji 
Ochrony Środowiska.  Energia  odnawialna  pozyskana z tych  małych  cieków jest  niewielka, 
natomiast straty mogą być niepowetowane dla środowiska, dla przepięknych rzek kaszubskich 
i tak dalej. Ja jestem lokalnym patriotą. Także Kociewskich i Pomorskich.

Pan Radny Marek Biernacki – 
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Kolego Radny. My nie wskazujemy nowych. Tylko tam gdzie są zaplanowane stopnie wodne, 
żeby  je  wyposażyć.  Wcale  nie  sugerujemy  dodatkowych  i  podporządkowania  energetyce 
całego programu 

Pan Radny Patryk Demski – 

Pan Przewodniczący się myli.  realizowane inwestycje  nie są zgodnie z prawem. Z mojego 
terenu wyborczego też znam dwie sprawy budowanych elektrowni wodnych, na których nie 
było projektowanych przepławek. Dopiero skargi do PZW i niemalże blokada tych inwestycji 
spowodowała,  ze  inwestor  łaskawie  spojrzał  na  tą  sprawę,  więc  trzeba  patrzeć  na 
rzeczywistość. Rzeczywistość jest taka, że inwestorzy nie przestrzegają polskiego prawa, jeżeli 
chodzi o ochronę ryb. Dziękuję.  

Punkt 8
Sprawozdanie z pracy Zarządu Województwa Pomorskiego

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 457 do protokołu. 
Punkt 9

Informacja Przewodniczącego Sejmiku 
o podejmowanych działaniach w okresie między sesjami 

oraz o korespondencji wpływającej do Kancelarii Sejmiku

Informacja stanowi załącznik nr 458 do protokołu.

Pan Radny Andrzej   J  aworski –  

Panie  Przewodniczący.  W sprawozdaniu  jest  informacja,  że  w  dniu  10  lipca  Pan  Marcin 
Czapczyk poinformował Przewodniczącego o propozycji  wręczenia korzyści  materialnej  na 
stacji  diagnostycznej  Center-Mot  w  Sopocie.  Przewodniczący  przekazał  sprawę  zgodnie  
z właściwością do Prokuratury Rejonowej w Sopocie. Czy to dotyczy naszej jednostki? Czemu 
to do nas wpłynęło?

Pan przewodniczący Brunon Synak – 

Ja nie wiem, czemu to do nas wpłynęło.  Sprawa dotyczy  próby prywatnej  firmy dilera,  w 
którym podobno pracownik za zgodą właściciela próbował namówić interesanta do tego, żeby 
podwójnie zapłacił  za przegląd samochodu i w takiej sytuacji  byłby obsłużony od ręki. No 
więc nie jest to nasza jednostka, i tak dalej nie miałem innego wyboru jak po prostu skierować 
do prokuratury. Ale to nie ma związku ani… To nie jest  nasz jednostka ani  samorządu w 
Sopocie.  

Punkt 10
Wolne wnioski

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

Zostaliśmy na początku zaskoczeniu trochę tą sytuacją z Kolegom Radnym. Czy moglibyśmy 
otrzymać to pismo, które Zarząd miał przygotować na 14, żebyśmy wiedzieli  o co chodzi  
w tym konflikcie. 
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Pan Radny Jacek Bendykowski – 

Ja na zupełnie inny temat niż Kolega Jaworski. Absolutnie przychylając się do sugestii Pana 
Przewodniczącego odnośnie ograniczenia z zużycia papieru i wysyłania do nas korespondencji 
w formie internetowej.  Ja rozumiem, że intencją tego zabiegu jest  nie tyle  oszczędność po 
stronie  Kancelarii  Sejmiku,  tylko  właśnie  oszczędność  papieru.  A  to  wymagałoby,  żeby 
umożliwić  pracę  Radnym  na  laptopach  podczas  sesji.  Znaczy,  żeby  zapewnić  możliwość, 
żebyśmy wszyscy mogli te 300 stron, zamiast je drukować w domu i żeby je przynosić. Nie 
drukować, bo to nie wygeneruje żadnej oszczędności papieru, tylko żebyśmy mieli dostęp do 
laptopów na sesji, bo tylko wtedy tak naprawdę ta korespondencja e-mailowa ma sens. Także 
to  jest  taka  moja  uwaga  do  Kancelarii  Sejmiku.  Jeżeli  przechodzimy  na  ten  system  to 
umożliwmy sobie podłączenie tutaj laptopów. 
     
Pan Wiceprzewodniczący Jan Kleinszmidt – 

Jest bezprzewodowy Internet w tej sali i odbiera bez problemu. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak –
 
Ja  chciałem zapytać  Dyrektora  Generalnego.  Czy technicznie  możliwość  tutaj  podłączenia 
kabli,  żeby  Ci  którzy  chcą…  myślę,  że  nie  ma  problemu.  Jest  problem  przestrzenny  na 
biurkach. Będzie mniej papieru, a także gazet, które Radni chętnie czytają. 

Pani Radna Anna Gwiazda – 

Ja chciałam zapytać o taka sprawę. Nie wiem, czy to jest w gestii samorządu województwa? 
Chodzi  mi  o  ustalenie  jakiegoś  toru  wodnego  w  odległości  mniej  więcej  kilometra  dla 
skuterów wodnych. Czy i kto i jak? Bo ja chciałabym cos z tym zrobić, bo nie mogę iść na 
dziką plażę i wypłynąć kilometr, dwa w morze, ponieważ rozjadą mnie skutery. 

Pan Marszałek Jan Kozłowski – 

Na przykład w Sopocie jest specjalnie dzielony i oznakowany tor wodny, którym poruszają się 
te wszystkie silnikowe łódki i tak dalej. I tam jest ostrzeżeni, że nie wolno się kąpać. 

Pan Wicemarszałek Mieczysław Struk – 

Otóż  jeśli  chodzi  o  organizację  przepisów  porządkowych  w  obrębie  kąpielisk  to  za  to 
odpowiada rzeczywiście gmina. Jeśli tam jest wydzielone kąpielisko na przykład w Sopocie 
czy w Brzeźnie,  w Orłowie.  To właśnie  władze gminy powinny dążyć do takiej  sytuacji,  
w której wydzielą to wodny po, którym może się poruszać skuter. Pan mówi o bardzo ważnym 
problemie,  bo  chce  to  bardzo  wyraźnie  powiedzieć,  bo  proszę  sobie  wyobrazić,  że  skuter 
pędzący z prędkością 60-80 km. na godzinę nie jest w stanie zauważyć głowy kąpiącego się 
pływaka, która to głowa wystaje ponad 20 cm. ponad taflę wody. Poza kąpieliskami to Urząd 
Morski jest predestynowany do tego, że przepisy porządkowe określające zasady poruszania 
się  tego  typu  skuterów.  Dla  potrzeb  skuterów  są  wymagane  uprawnienia.  Dość  wysokie 
uprawnienia, które ja nie wiem kto kontroluje. Ale rzeczywiście kompetentnym organem do 
tego jest Urząd Morski, a w obrębie urządzonych kąpielisk właśnie gmina. 

Pan Radny Andrzej Jaworski – 

103



Ja tylko w uzupełnieniu, co mówiła Koleżanka Radna. Panie Marszałku. Problem przebywania 
turystów u nas się pogarsza. To jest nie tylko problem kąpiących się, ale i także spacerujących 
po lasach, czy przebywających na wydmach, jak ostatnio dowiedzieliśmy się. Więc warto by 
było na ten temat jakieś inicjatywy, czy PROT, czy Departament Turystyki, coś w tym temacie 
zrobić. 

Pan Radny Patryk Demski – 

Jak  już  rozmawiamy  tak  letnio.  To  chciałem  zasygnalizować  jeszcze  jeden  problem.  
W Jastarni,  w Chałupach spotkanie się z wielbicielami kiteserfingu. To jest  też zasadniczy 
problem.  I niekoniecznie jest to przygotowane do naszych plaż.

Pani Radna Anna Gwiazda – 

To się powtarza w iluś tam gminach, więc może by podziałać na poziomie województwa. Żeby 
ujednolić przepisy. Kiedyś były boje kajakowe i za nie kajak nie mógł wypłynąć. 

Pan Wiceprzewodniczący Waldemar Bonkowski – 

Chciałbym życzyć wszystkim miłego wypoczynku i tego żebyśmy się wszyscy po wakacjach 
spotkali. 

Pan Przewodniczący Brunon Synak – 

W dniu 21 lipca w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego została opublikowana 
Uchwała Nr 418/XXI/08 SWP z dnia 28 kwietnia  2008 roku w sprawie zmian w Statucie 
Województwa  Pomorskiego.  Zgodnie  z  14-dniowym  okresem  vacatio  legis  zmiany  będą 
obowiązywać od dnia 4 sierpnia.

Pan  Przewodniczący  Brunon  Synak poinformował  Radnych  na  temat  wyjazdów 
zagranicznych: na wizyty studyjne w dniach: 7 – 10 września, 21 – 24 października oraz na 
OPEN DAYS w dniach 6-9 października. Jak również o przypomniał o wyjeździe do Kowna 
BSSSC w dniach 17 – 19 września oraz na Jasną Górę na Dożynki i przypomniał, że następna 
sesja odbędzie się 29 września. 

Punkt 11
Zakończenie obrad

Na tym Przewodniczący Sejmiku Województwa Pomorskiego Brunon Synak zakończył 
obrady XXIV sesji. 

Protokół na podstawie zapisu cyfrowego sporządziła:
Małgorzata Polakiewicz

Brunon Synak
Przewodniczący Sejmiku Województwa 

Pomorskiego
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